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Cumhurbaşkanı Erdoğan,
Türk Devletleri Teşkilatı 

Olağanüstü Zirve Toplantısında
açıklamalarda bulundu. Erdoğan,
"6 Şubat'ta yaşadığımız deprem

sonrası uluslararası 
yardım çağrısında

bulunduk. 
Türk dünyası
yardıma ilk ko-
şanlar arasında
yer aldı. En zor

anımızda bizi
yalnız bırakmadınız.

Gönderdiğiniz ata yadiga-
rımız çadırlar vatandaşlarımıza
yuva oldu" ifadelerini kullandı. 
Erdoğan, "Afetlerle mücadelede iş
birliğini artırmalıyız" dedi. I SAYFA 7

ç

Kurduğunuz kirli
ilişkileri biliyorum

SİZİN KABUSUNUZ OLACAĞIM!

Cumhurbaşkanı adayı olma-
ması yönünde çağrılara mu-

hatap olan Memleket Partisi Genel
Başkanı Muharrem İnce, çok sert
bir açıklama yaptı. “Sizin perde ar-

kasında kurduğunuz
ittifakları, kirli iliş-

kileri görüyo-
rum” diyen
İnce, “Beni bu-
laştıramazsınız.
Benim ittifakım

gençlerle, garip-
lerle, emekçilerle, es-

nafla, bu ülkenin namuslu
bütün evlatlarıyla. Hak yiyenler, çe-
teler, beslemeler, Atatürk düşman-
ları, kabusunuz olacağım. Bekleyin”
diye meydan okudu. 
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15 ülkede daha 
sandık kurulacak

KARARLAR BELİRLENDİ

YSK Başkanı Ahmet Yener,
yurt dışı seçmen kütüğüne ka-

yıtlı kişilerin oy kullanacağı ülkelerin
tespitine yönelik çalışmanın tamam-

landığını belirterek,
"2018 yılında yapı-

lan seçimlere ila-
veten bu yıl
yapılacak se-
çimlerde 15
yeni ülkede

daha sandık ku-
rulmasının gereği

tespit edilmiştir. Ay-
rıca kurulumuz dün yapmış olduğu
çalışmalarda sandık kurullarının
teşekkülüne ilişkin ilke kararlarını 
belirlemiştir" dedi. I SAYFA 7
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Kemal Çebi,
imar barışından

faydalanan 
binaların taran-
ması gerektiğini

söyledi. Çebi,
“Bu binaların

tek tek incelen-
mesi ve karne

çıkarılması
lazım” dedi

kentsel dönüşüm 
konusunda açıklama-

larda bulunan Çebi, “kent-
sel dönüşüm belediye
başkanlarının işi değil,

bilimin işi” dedi.

DÖNÜŞÜM BİLİMİNİ İŞİ

Türkiye, Kahra-
manmaraş ve Ha-

tay'da meydana gelen
depremlerle sarsılırken;
yerel yönetimler de olası
bir depreme karşı önlem
ve hazırlıklarını hızlan-
dırdı. Konuya ilişkin
Damga'ya konuşan Kü-
çükçekmece Belediye
Başkanı Kemal
Çebi, “İmar
barışı olan bi-
naların hepsini

taramamız lazım. 
Küçükçekmece’de yakla-
şık 41 bin bina var. 41 
binanın 380 civarında
bağımsız bölümü var.
Toplamında 6 bin küsur
binanın yeniden tek tek
taranmasını ve karne 
çıkarılmasını istiyoruz.
Bunun için de bütün 

binaların girişine
barkod sistemi 
kuruyoruz” diye 
konuştu. I SAYFA 8

ç
6 BİN BİNA TEK TEK TARANMALI

MEHMET 
MERT

SöYlEŞİ

cIKARILMALI!
BINALARA KARNE

DEVA Partisi Esenyurt İlçe Başkanı
Halis Kahriman, düzenlediği basın 

toplansıyla milletvekili aday adaylığı için ilçe
başkanlığı görevinden ayrıldığını açıkladı.
Esenyurt'un, İstanbul'un ve milletin sesi
olmak için yola çıktığını söyleyen Kahri-

man, “Dertlere deva olmak için,
Esenyurt'un bir evladı olarak mil-
letvekili adayıyım. Hedefim Mec-
lis'te olmak, sizlerin sesi olmak”
açıklamasında bulundu. I SAYFA 5
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SESINIZ oLAcAGIM

KILIÇDAROĞLU İLE GÖRÜŞTÜ
Beylikdüzü Belediye Başkanı Meh-
met Murat Çalık, Millet İttifakı

Cumhurbaşkanı adayı Kemal Kılıçda-
roğlu ile görüşerek Hatay’da kurulan İs-
kenderun çadır kenti ile Beylikdüzü’nde
yapılan çalışmalar hakkında bilgi verdi.
Çalık, “Milletimizle tek yürek olup baş-
lattığımız seferberliği, İskenderun’daki
çadır kentimizi ve Beylikdüzü’ndeki ça-
lışmalarımızı aktardım. Güveni ve des-
teği için Genel Başkanımıza teşekkür
ediyorum” ifadelerini kullandı.

ç

HabEr
barıŞ kıŞ

MALTEPE BELEDİYESİ'NDEN ADRESE TESLİM 2 YILLIK TEMİZLİK İHALESİ

Maltepe Belediyesi, 2020 yılının sonunda iki yıllık temizlik
ihalesi yaptı. İhalenin teknik şartnamesi Sayıştay'ın
denetimine takıldı. İhale şartnamesine bazı özellikli
araçlar için ‘kendi malı olacak’ şartı konulduğunu sap-
tayan denetçiler, bu şartın rekabeti engellediğini belirledi.
Temizlik ihalesinde ‘Kendi malı olacak’ denilen elektrikli 
yol süpürgesinin Maltepe’ye hiç gelmediği ortaya çıktı

Maltepe Belediyesi'nin
2020 yılının sonunda ad-

rese teslim bir temizlik ihalesi ger-
çekleştirdiği ortaya çıktı. Belediye
ile Fırat Teknik Su isimli şirketin 8
Aralık 2020 tarihinde sözleşme
imzaladığı 42 milyon 797 bin lira-
lık ihalenin şartnamesi Sayıştay'ın
radarına takıldı. 2020/531599
kayıt numaralı “Maltepe genelinde
park yapımı, mevcut parkların
onarımı ve revizyonu ve peyzaj iş-

leri yapım işi” ihalesine dikkat
çeken Sayıştay, şartnamede
kendi malı olmak kaydıyla
talep edilen “4 fırçalı, en
fazla 1,3 metreküp çöp
hazneli kapasiteli
elektrikli yol sü-
pürge aracı”nın re-
kabeti engellediğini not etti. 
Talep edilen aracın ise iş süre-
cinde çalıştırılmaması büyük bir 
skandal olarak değerlendirildi. 

PARASI öDENDİ AMA HİÇ ÇAlIŞTIRIlMADI

ç

Şartnamedeki bu gizemli
aracın izini süren denetçiler,

elektrikli yol süpürme makinası ile
parkların temizlenmesi iş kalemi-
nin belediye tarafından 3 bin
900 saat olarak öngörüldü-
ğünü belirterek, “İş progra-
mına göre 31 Aralık 2021
tarihi itibariyle yaklaşık bin
926 saatlik kısmının ta-
mamlanması gereken bu iş
kaleminin hiç gerçekleşti-

rilmediği, idareye 19 adet şikâyet
başvurusunda bulunulduğu, söz 
konusu şikayetlerin tamamına 
yakınında kendi malı olarak istenen

araçların piyasada sınırlı 
olduğu ve söz konusu husus 
sebebiyle ihaleye teklif verile-
mediği tespit edilmiştir” sapta-

masını yaptı. Belediye ise
savunmasında pandemi ne-
deniyle böyle bir aksaklığın
yaşandığını belirtti. I SAYFA 4

İHAlEYE TEKlİF VERİlMESİNİ ENGEllEDİlER

ç

Şartnamede talep edilen ve
teknik özellikleri ayrıntılı
olarak belirlenen elektrikli
yol süpürme makinasının
hiç çalıştırılmamasına rağ-
men belediyenin herhangi
bir itirazda bulunmaması
dikkat çekti. Denetçi, üstü
kapalı olarak belediye ve 
ilgili firma arasında danı-

şıklı dövüş oldu-
ğunu ima

etti. 

oDEME VAR
ARAc YoK!

ERCAN 
ÖZTÜRK

öZEl HABER

Nöroloji Uzmanı Prof. Dr. Oğuz Tanrıdağ,
Beyin Farkındalık Haftası dolayısıyla yaptığı

açıklamada beyin sağlığı ve sağlıklı beyin yaşlan-
ması konusunda değerlendirmede bulundu. Beyin
yaşlanmasının önüne geçilebilmesi için son yıl-
larda öne çıkan süper yaşlanma teorisine
dikkat çeken Tanrıdağ, süper yaşlıların
80 yaşın üzerinde oldukları halde bellek
testlerinde 50-55 yaş performansı gös-
teren kişiler olduğunu söyledi. I SAYFA 2

İstanbul'da bir banka şubesinde müdür
olarak çalışırken zimmetine 4,5 milyon

dolar ve 500 bin sterlin geçirdiği iddiasıyla 19
yıl firari olarak aranan, 'binbir surat' lakaplı
Elbeyi Alemdağ (61)'ın davasının 'zaman aşı-
mından' düşmesi nedeniyle tutuklandıktan 12
gün sonra tahliye edildiği ortaya çıktı. I SAYFA 3
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DANIŞIKLI DÖVÜŞ
YAPMIŞLAR!

İBB Başkanı Ekrem İma-
moğlu, Adana’da düzen-

lenen “Deprem Eylem Planı
Çalışma Toplantısı”nda ko-
nuştu. “Çadırların, konteynerla-
rın eksik olduğu yerde, hızlıca
konut ihalelerinin
konuşuluyor ol-
ması, büyük bir
ayıptır, trajedidir”
diyen İmamoğlu,
“Bu eksiği, net
olarak söyleye-
yim, mevcut akıl
gideremez. Biz gideririz. Merkezi
yönetimin, katılımcı bir bakış
açısı ve yerel yönetimlerle birlikte
çalışmasını, biz sağlarız. Bunu
başaramazsak, sorunları ger-
çekte çözmüş olmayız. Sadece
göz boyar ve ertelemiş oluruz ”
ifadelerini kullandı. I SAYFA 9
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Sorunları
biz gideririz!

Denize sıfır yapı 
çok akılcı değil!

Bahçelievler Belediyesi
Kongre Merkezi’nde

‘Deprem Paneli’ düzenlendi.
Panelde konuşan Prof. Dr.
Şükrü Ersoy, “Kıyılarda mekân-
sal planlamanın yapılması gere-
kiyor Marmara kıyılarının
mekânsal açıdan yeniden plan-
lanması gerekir. Denize sıfır
yapı yapmak, çok akılcı bir olay
değil” dedi. Ersoy, “Bu büyük
depremde de bazı önlemler
alındaydı can kayıplarımızın
belli kesimini kurtarabilirdik”
açıklamasını yaptı.  I SAYFA 9
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Odun istediler 
dayak yediler!

Kemerburgaz Ayvat Gö-
leti kenarına piknik yap-

mak için giden bir grup
arkadaş, yoldan geçen bir trak-
törden yakacak birkaç parça
odun istedi. Grup, odunları al-
dıktan kısa bir süre sonra trak-
tör şoförünün yakınları
tarafından odunları çaldıkları
ve yol kestikleri iddiasıyla sal-
dırıya uğradı. Olayda 7 kişinin
yaralandığı, kavgaya karışan
11 kişinin de gözaltına alındığı
öğrenildi. İfadeleri alınarak
işlem yapılan taraflar serbest
bırakıldı. I SAYFA 3
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İSTANBUL 4 
YIL KAYBETTİ!

Çevre Bakanlığı ve
TOKİ eliyle hayata

geçirilen "İlk Evim" projesi
kapsamında Tuzla'da yapı-
lacak 20 bin 920 konutun
kura çekimlerine başlandı.
Burada konuşan Şadi Ya-
zıcı, siyaset yapan birçok
kişinin muhalefet adına
dönüşüme karşı çıktığını
belirtti. Ekrem İmamoğ-
lu'nun çalıştay üzerine ça-
lıştay yaptığını belirten
Yazıcı, “Eyleme dönüşme-
yen bu toplantılar İstan-
bul'umuza maalesef 4 yıl
kaybettirdi” dedi. I SAYFA 9
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FELAKET!
İki büyük depremin yıkıma yol açmasının ardından
bölgede etkili olan şiddetli yağış sel felaketine
dönüştü. Felakette can kaybı 16'ya yükseldi

Şanlıurfave Adıyaman'da ön-
ceki akşam saatlerinde başlayan

ve aralıksız devam eden sağanaktan
kaynaklanan sel felaketinde can kaybı
16'ya yükseldi. Sağlık Bakanı Fahrettin
Koca, “Bir kez daha büyük üzüntü
içindeyiz. Olaydan, Şanlıurfa’da 60,
Adıyaman’da 8 kişi etkilenmiştir.

Genel sağlık durumları iyidir" dedi. 
Diyarbakır’da etkili olan sağanak yağış
nedeniyle de depremzedeler için kuru-
lan 1950 çadırda yaşayan 450 dep-
remzede tahliye edildi. Erzincan’ın
Kemaliye ve İliç ilçelerinde ise etkili
olan sağanak yağış sele dönüştü. 
Bazı köy yolları ulaşıma kapandı.

ç
FAHRETTİN KOCA: BÜYÜK ÜZÜNTÜ İÇİNDEYİZ 

BİNBİR SURAT
BİNBİR ŞANS!
ç

Mal hesabı yapmayın!
Ümraniye Belediye Başkanı
İsmet Yıldırım, kentsel dönüşüm

çalışmalarına ilişkin, "Vatandaşlar-
dan benim ricam lütfen mal he-
sabı yapmadan, otoriteyle birlikte

tekniğe uygun, güvene dayalı iş-
lerimizi bir an evvel bir araya
gelerek yapalım" dedi.  I SAYFA 4

INSAN BEYNI
YASLANIR MI?

ç

Sayfa 13

Balkan
edebiyatına
bir bakış!



Kanal tedavisi
hakkında bilgiler

Diş Hekimi Dr.Damla Zenar
konu hakkında önemli bilgiler
verdi. Dişteki problemler dişin en

iç ve ortasında bulunan pulpa dediğimiz
bölgeye kadar ilerlemiş ise dişe kanal teda-
visi uygulanması gerekir.Ağrı durumunda,
şiddetli soğuk-sıcak hassasiyetinde, diş ap-
selerinde, kaza sonucu zarar görmüş ve
renklenmiş dişlerin tedavisinde kanal teda-
visine başvurulur. Bu tedavide iltihaplı ya
da ölü diş dokuları kanal tedavisi için özel
üretilmiş otomatik kanal aletleriyle çıkarılır,
oluşan boşluk şekillendirilir, kanalın içi ult-
rasonik bir alet ile sterilize edilir ve vücutla
uyumlu dolgu maddeleri ile doldurulur.
Kanal tedavisi için kullanılan özel aletler te-
davinin daha kısa sürede ağrısız bir şekilde
başarıyla tamamlanmasını sağlar. 

Ağrı kesici kullanılabilir

Endodontik tedavi için geç kalınması du-
rumu, dişin kökünün etrafında iltihap olu-
şumuna ve çene kemiğinde zarara sebep
olabilir; kanal tedavisine ilaveten cerrahi
müdahale ya da dişin çekimi gerekebilir.
Kanal tedavisi süreci, uygulanan modern
anestezi teknikleri sayesinde ağrısız ve kon-
forlu geçmektedir, sıklıkla tek seansta işlem
bitmektedir. Tedavi sonrasında  dişlerde
birkaç gün hafif hassasiyet ve ağrı durumu
olabilir, gerektiği durumlarda ağrı kesici
kullanılabilir. 

Fiber post nedir? 

Fiber Post tedavisinde; dişlerde madde kay-
bının fazla olduğu durumlarda, dişe kanal
tedavisi uygulanmasının ardından kökün
içine özel fiber güçlendiriciler yerleştirilir.
Bu sayede hem kökten hem de dişin üst kıs-
mından destek alınarak dişin dayanıklılığı
arttırılır. HABER MERKEZİ

Yeni şarkısı
bugün yayında

melis Fis, çok sevilen akustik ça-
lışması Bi’ Gitar Bi’ Vokal’in
ikinci bölümüyle geliyor. “Bi’

Gitar Bi’ Vokal - Part II” 17 bugün Sony
Music Türkiye etiketiyle yayında. “Bi’ Gitar
Bi’ Vokal - Part II”de Türkçe pop müziğinin
yetenekli ismi Melis Fis’in sesinden 4 akus-
tik şarkı yer alıyor. Ep’de sözü ve müziği
Fis’e ait olan “Trajikomedi” ve “Uyku
Yok”un haricinde Söz ve müziği Melis Fis,
Çağan Keskin ve Dorukhan Doruk imzalı
olan “Biz Neyiz?” ile Onurr’un sevilen par-
çası “Deniz Tuzu”nun da akustik versiyon-
ları yer alıyor. Akustik Ep’de yar alan 4
şarkıda gitarda Gökhan Ulusoy yer alırken
düzenlemeler yine Sezer Dinç imzalı. Albü-
mün çıkış parçası olarak ise Deniz Tuzu 
seçildi.

Her hafta yeni bir klip

“Bi’ Gitar Bi’ Vokal- Part II”e yer alan şar-
kılar içinse Meji İstanbul’da özel perfor-
mans klipleri çekildi. Cem Kılıç
yönetmenliğinde çekilen kliplerde sanat yö-
netimi ve styling ise Bedirhan Taşçı imzalı.
Dinleyiciyle bu hafta ilk olarak Deniz Tuzu
performans videosu paylaşılacak. Her hafta
yeni bir performans klibi ise Melis Fis se-
venlerle buluşacak. HABER MERKEZİ

Kahramanmaraş depremlerine
maruz kalan vatandaşlar için NP
Sağlık Grubu ve bilim ortağı Üs-

küdar Üniversitesi tarafından hayata geçiri-
len Deprem Travma Psikolojik Destek Hattı,
depremzede çocuk ve gençlere de ücretsiz
psikolojik destek veriyor. Yaklaşık bir aydır
devam eden uygulamada 18 yaş altındaki
depremzedeler, ebeveynleri ya da bir büyük-
leri tarafından Deprem Travma Psikolojisi
web sayfası üzerinden form doldurularak
başvuruda bulunabiliyor. Depremden etkile-
nen çocuk ve gençler NPİSTANBUL Hasta-
nesi uzmanlarına ücretsiz olarak
danışabiliyor.Üsküdar Üniversitesi NP Etiler

Tıp Merkezi Psikiyatri Uzmanı Yrd. Doç. Dr.
Melek Gözde Luş, deprem felaketine maruz
kalan çocuk ve ergenlerin ücretsiz bir şekilde
yararlandığı Deprem Travma Psikolojik Des-
tek Hattına ilişkin bilgi verdi.

Çocuklar ücretsiz yararlanabilir

Psikiyatri Uzmanı Yrd. Doç. Dr. Melek
Gözde Luş, 6 Şubat 2023 tarihinde mey-
dana gelen Kahramanmaraş merkezli dep-
remleri yaşayan çocuk ve ergenlerin hastane
tarafından hayata geçirilen Deprem Travma
Psikolojik Destek Hattından yaklaşık bir
aydan bu yana ücretsiz bir şekilde yararlana-
bildiklerini söyledi. NPİSTANBUL Hasta-
nesi tarafından depreme maruz kalan kişiler
için hayata geçirilen Deprem Travma Psiko-
lojik Destek Hattından çocuk ve ergenlerin
de ücretsiz olarak yararlanabildiğini kaydetti.
Yrd. Doç. Dr. Melek Gözde Luş, “Depreme
maruz kalan çocuklar ve ergenler için söz
konusu destek hattına web sitemizden form
doldurularak başvuruda bulunulabiliyor. 18
yaş altındaki bireyler için bu form ebeveyn-
leri ya da bir büyükleri tarafından doldurula-
rak başvuru yapılabiliyor. Başvusu alınan
çocuk ve ergenler, yanlarında bir büyüğün
bulunması şartıyla Deprem Travma Psikolo-
jik Destek Hattına başvuruda bulunabilir.
Amacımız, bu felaketin etkilerinin kalıcı trav-
matik hasarlara neden olmaması ve en kolay

şekilde atlatılmasıdır.” dedi.

Ücretsiz hizmet veriyor

NP Sağlık Grubu ve bilim ortağı Üsküdar
Üniversitesi olarak depremzedelere destek
olmak amacıyla Deprem Travma Psikolojik
Destek Hattı hayata geçirildi. Deprem
Travma Psikolojik Destek Hattı, ihtiyaç
duyan depremzedelere psikolojik destek ver-
mek üzere hizmet ediyor. NPİSTANBUL

Hastanesi Deprem Travma Psikolojisi web
sayfası üzerinde yer alan formu dolduran
depremzedelere, en kısa zamanda uzmanlar
dönüş yapıyor.  Depremzedeler, NPİSTAN-
BUL Hastanesi uzmanlarından telefonla
veya online olarak ücretsiz danışmanlık hiz-
meti alabiliyor. NPİSTANBUL Hastanesi
psikiyatri uzmanları ve uzman klinik psiko-
loglar, form üzerinden başvuran depremze-
delere destek oluyor. HABER MERKEZİ
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Üsküdar Üniversitesi NPİSTANBUL Hastanesi Nöroloji Uzmanı Prof. Dr. Oğuz Tanrıdağ, Beyin Farkındalık Haftası
dolayısıyla yaptığı açıklamada beyin sağlığı ve sağlıklı beyin yaşlanması konusunda değerlendirmede bulundu

HABER MERKEZİ

B eynin yaşlanmasında genlerin ve
çevrenin iki yönlü etkileşimi oldu-
ğunu belirten Nöroloji Uzmanı

Prof. Dr. Oğuz Tanrıdağ, beyin yaşlanma-
sının önüne geçilebilmesi için son yıllarda
öne çıkan süper yaşlanma teorisine dikkat
çekti. Süper yaşlıların 80 yaşın üzerinde ol-
dukları halde bellek testlerinde 50-55 yaş
performansı gösteren kişiler olduğunu söy-
leyen Prof. Dr. Oğuz Tanrıdağ, bu kişilerin
genellikle aktif yaşam biçimine sahip, sos-
yal, zaman zaman kendini şımartan, ha-
yata ve olaylara karşı optimist kişiler
olduğunu söyledi. Süper yaşlılarda adap-
tasyon zorluğu yaşanmadığını ifade eden
Prof. Dr. Oğuz Tanrıdağ, bu kişilerde yeni
bilgilerin öğrenilmesinin devam ettiğine
dikkat çekti. Türk Nöroloji Derneği tarafın-
dan bu yıl 13-19 Mart 2023 tarihleri ara-
sında kutlanan Beyin Farkındalık
Haftası’nın teması “Beyninizi Sevin Haya-
tınızı Değiştirin!” olarak belirlendi. Üskü-
dar Üniversitesi NPİSTANBUL Hastanesi
Nöroloji Uzmanı Prof. Dr. Oğuz Tanrıdağ,
Beyin Farkındalık Haftası dolayısıyla yap-
tığı açıklamada beyin sağlığı ve sağlıklı
beyin yaşlanması konusunda değerlendir-
mede bulundu.

Süper yaşlanma teorisi öne çıkıyor

Beynin yaşlanmasında genlerin ve çevrenin
iki yönlü etkileşimi olduğunu belirten Prof.
Dr. Oğuz Tanrıdağ, beyin yaşlanmasının
önüne geçilebilmesi için son yıllarda “süper
yaşlanma teorisinin” öne çıktığını söyledi.
Süper yaşlıların 80 yaşın üzerinde oldukları
halde bellek testlerinde 50-55 yaş perfor-
mansı gösteren kişiler olduğunu söyleyen
Prof. Dr. Oğuz Tanrıdağ, “Bu kişiler genel-
likle aktif yaşam biçimine sahip, sosyal,
zaman zaman kendini şımartan, hayata ve
olaylara karşı optimist kişilerdir. IQ’ları
normal yaş ortalamasının içindedir.  Süper
yaşlılık, genetik faktörün daha ağır bastığı,
çevresel faktörün de bunu bütünleştirdiği
bir grup olarak görünüyor.” dedi.

Erken beyin yaşlanması olur mu?

Erken beyin yaşlanması görülen kişilerde
bazı sorunlara rastlandığını ifade eden

Prof. Dr. Oğuz Tanrıdağ, bunları yeni bilgi-
lerin öğrenilmesinde zorluk, yeni koşullara
adaptasyon sıkıntısı, geçmiş olayların uza-
mış travmatik etkisi, plan-program yapma
zorluğu, isim ve sayı unutkanlığı ve öfke
kontrol bozukluğu olarak sıraladı. 

Yeni bilgilerin öğrenilmesi sürüyor

Süper yaşlıların ortak özelliklerine dikkat
çeken Prof. Dr. Oğuz Tanrıdağ, “Süper

yaşlılarda pozitif ve optimist kişilik yapı-
sıyla adaptasyon zorluğu yaşanmaz, yeni
bilgilerin öğrenilmesi devam eder. 85 ya-
şında kitap da yazılıyor, proje de yürütülü-
yor, resim de yapılıyor. Süper yaşlanmada
25-30 yaş öncesinin belleği var . Dolayı-
sıyla plan, program yapmaya devam eder-
ler” dedi. Süper yaşlanma için
tavsiyelerini de sıralayan Prof. Dr. Oğuz
Tanrıdağ, “Daha fazla okuyup yazmak,

kendi gizli kalmış yeteneklerinizi geliş-
tirme, örneğin 50 yaşından sonra ebru
eğitimi almak, piyano eğitimi almak gibi
yeni hobiler öğrenilebilir. Kendi yaş grup-
larından farklı gruplarla zaman geçirmek
ve yaşının sağladığı güven, statü, olanak-
lar, cebindeki para gibi değerlerin oluştur-
duğu ortama konfor alanı deniyor ve
bunun dışına çıkabilmek lazım.”diye 
konuştu.

Kadınların beyin sağlığını
erken yaşlanma açısından
tehdit eden etkenlere de dik-
kat çeken Prof. Dr. Oğuz
Tanrıdağ, beynin nörohor-
monel, nörokimyasal denge-
sini değiştiren ve beynin
yıpranma faktörlerini hare-

kete geçiren me-
nopoz ve erken
yaşlanma belirtisi
kabul edilen kro-
nik depresyonun
daha fazla görül-
mesi şeklinde sı-
raladı. Prof. Dr.
Oğuz Tanrıdağ,
ayrıca kadınların
tüm dünya üze-
rinde yaşadığı
ekonomik, kültü-

rel ve sosyal zorluklarla kar-
şılaştığı problemlerin
kadınlarda beyin yaşlanma-
sını daha fazla tetikleyen ve
artıran bir diğer etken olarak
görüldüğünü ifade etti. 

Kadınlarda risk
faktörlerine
dikkat!
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Üsküdar Üniversitesi NP Etiler Tıp Merkezi Psikiyatri Uzmanı Yrd. Doç. Dr. Melek
Gözde Luş, deprem felaketine maruz kalan çocuk ve ergenlerin ücretsiz bir şekilde
yararlandığı Deprem Travma Psikolojik Destek Hattına ilişkin bilgi verdi
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istanbul Mali Suçlarla
Mücadele Şube Müdür-
lüğü ekipleri, POS cihazı

kullanarak, usulsüz işlemlerle bazı
bankaları dolandıran bir şebekeyi
tespit etti. Ekipler, 31 şüphelinin İs-
tanbul, İzmir, Adana, Tekirdağ, Ko-
caeli, Uşak, Batman, Elazığ ve

Tunceli'de kaldığı adreslere eş za-
manlı operasyon düzenledi. Ope-
rasyonlarda,  31 şüpheliden 24'ü
gözaltına alındı. Şüphelilerin evinde
yapılan aramalarda 39 adet POS
cihazı, çok sayıda farklı bankalara
ait kredi kartları, 400 bin lira para,
49 adet sikke, 3 av tüfeği, 2 pompalı

tüfek, 1 ruhsatsız tabanca ele geçi-
rildi. Gözaltına alınan şüpheliler
emniyetteki işlemlerinin ardından
adliyeye sevk edildi. Şüphelilerden
2'si işlemlerinin ardından serbest bı-
rakıldı. 13 şüpheli adli kontrol şar-
tıyla serbest kalırken 9 kişi ise
tutuklandı. DHA

Milyonluk dolandırıcılar yakayı ele verdi
İstanbul merkezli 9 ilde usulsüz işlem yaparak bankaları 100 milyon lira dolandıran 24 şüpheliden 9'u tutuklandı

Olay, dün sabah saat 06.00 sıralarında
Denizköşkler Mahallesi'nde meydana
geldi. Çalışanlar, giyim mağazasının üs-

tünden geçen internet kablolarının kesilerek çalın-
mış olduğunu fark etti. Güvenlik kamera kayıtları
incelendiğinde bir kişinin, kestiği kabloları çekerek
çaldığı görüldü. Bildirilmesi üzerine gelen polis
ekipleri, olaya ilişkin çalışma başlattı. 

Böyle problemler var

Kabloların çalındığı yerdeki mağazada çalışan Ali
Kırşan, "Çantalı, kapüşonu kapalı bir kişi buraya
geliyor. Büyük ihtimalle yabancı uyruklu olabilir.
Burada dükkanın üst kısmında görünen kabloları
kesip götürdü. Kablolar bakır olduğu için herhalde
para ediyor. Dükkanın yan tarafında görünen çöp
kutusunun üstüne basıyor. Yukarıda bulunan kab-
loyu kesiyor. Diğer ucundan da kesiyor. Kabloyu al-
dıktan sonra buradan uzaklaşıyor. Bizim
dükkanımızda maddi kayıp yok. Bu kabloları çeken
kuruma zararı var. Bu mahallede yaşanıyor, böyle
problemler var. Daha önce de sırt çantalı bir kişi
daha hırsızlık gerçekleştirdi. Çok yakın bir za-
manda yine birinin arabası çalınmıştı. Hırsızlık
olayları genelde bu sokakta yaşanıyor" dedi. DHA

esenler'de metruk binada yangın çıktı.
Yangın sonrası yapılan inceleme sırasında
bir erkeğe ait ceset bulundu.  Yangın, dün

saat 13.00 sıralarında Fatih Mahallesi'nde bulunan
metruk bir binada bilinmeyen nedenle çıktı. Alevleri
gören çevredeki vatandaşlar durumu itfaiye, sağlık ve
polis ekiplerine bildirdi. Olay yerine gelen itfaiye
ekipleri yangına müdahale ederken, polis ekipleri
bölgede güvenlik önlemi aldı. Yangın, itfaiye ekiple-
rince söndürüldü. Yapılan incelemede çatı katında
erkek cesedi bulundu. Ekiplerin incelemesinin ardın-
dan üzerinden kimlik çıkmayan ceset, otopsi yapıl-
mak üzere Adli Tıp Kurumu'na kaldırıldı. Polis
ekipleri olayla ilgili inceleme başlattı. DHA

Avcılar'da bakır internet kablolarının
kesilerek çalınması güvenlik kamera-
sına yansıdı. Mahallede sık sık hırsız-
lıkların yaşandığı ileri sürülürken,
polis olaya ilişkin çalışma başlattı

İnternet kablolarını
çalıp kaçtı

Yanan binada
ceset bulundu

Zeytinburnu'nda bir evde 28 yaşındaki
Nurcan Gülden'in cansız bedeni bulundu.
Kadının çıplak halde bulunduğu belirtilirken

cansız bedeni otopsi yapılmak üzere Adli Tıp Kuru-
muna kaldırıldı. Olay, bugün sabah 11.30 sıralarında
Zeytinburnu Gökalp Mahallesi'nde meydana geldi. İd-
diaya göre dün gece saatlerinde 28 yaşındaki Nurcan
Gülden, iki erkek arkadaşıyla birlikte mahallede bulu-
nan bir eve geldi. 3 arkadaş gecenin ilerleyen saatle-
rinde uyumak için odalarına çekildi. Sabah saatlerinde
uyanan iki erkek, arkadaşlarını uyandırmak için girdik-
leri odada Nurcan Gülden'i çıplak ve hareketsiz halde
buldu. 2 kişi durumu hemen polis ve sağlık ekiplerine
bildirdi. İhbar üzerine olay yerine gelen sağlık ekipleri
kadının hayatını kaybettiğini belirlerken polis ekipleri, 2
kişiyi ifadelerini almak üzere polis merkezine götürdü.
Yapılan incelemelerin ardından kadının cenazesi
otopsi yapılmak üzere Adli Tıp Kurumu morguna kal-
dırıldı. Mahalle sakini Ramazan Koçviran, "Dün gece
3 kişi geldiler. Sabah polisler geldi. Kadının cesedini
buldular. Buraya geliyordu ama herhangi bir diyalog
kurmadık kadınla" dedi. DHA

Esrarengiz bir ölüm!

BINBIR SURAT
BINBIR SANS!
İstanbul'da bir banka şubesinde müdür olarak çalışırken zimmetine 4,5 
milyon dolar ve 500 bin sterlin geçirdiği iddiasıyla 19 yıl firari olarak aranan,
'binbir surat' lakaplı Elbeyi Alemdağ (61)'ın davasının 'zaman aşımından'
düşmesi nedeniyle tutuklandıktan 12 gün sonra tahliye edildiği ortaya çıktı

B ir banka şubesinde müdür
olarak çalışırken, müşterile-
rine boş dekont imzalattıra-

rak, zimmetine 4,5 milyon dolar ve
500 bin sterlin geçirdiği suçlama-
sıyla 19 yıldır aranan Elbeyi Alem-
dağ (61), sürekli kılık değiştirdiği
için 'binbir surat' lakabıyla tanını-
yordu. Dolandırıcılık Büro Amirli-
ğine bağlı ekipler, zaman aşımı
süresi dolmak üzere olan zimmet
dosyasıyla ilgili çalışma yürüttü.
Şüphelinin sosyal medya üzerinden
tanıştığı kadınların evlerinde kal-
dığı, sahte kimlik kullandığı ve yıl-
lardır yaptığı gibi görüntüsünü yine
sürekli değiştirdiği belirlendi. Polis
şüphelinin emekli maaşını farklı
banka şubelerinden almaya devam
ettiğini tespit etti. Son olarak Bü-
yükçekmece'de bir evde kaldığı be-
lirlenen şüpheliyi yakalamak için,
banka şubeleri önünde önlem
alındı. Banka şubesine gelerek,
ATM'den parasını çekmeye çalışan
Elbeyi Alemdağ, 6 Ocak'ta çıkarıl-
dığı mahkeme tarafından tutuk-
landı.

İstinaf kararı bozdu

Çalıştığı bankanın şikayeti üzerine
sanık Elbeyi Alemdağ hakkında İs-

tanbul Cumhuriyet Başsavcılığı'nca
soruşturma başlatılmıştı. Elbeyi
Alemdağ'ın müşteri hesaplarındaki
tutarları sahte belgelerle çekerek
zimmetine geçirdiği iddia edilmişti.
Elbeyi Alemdağ'a yardım ettiği
iddia edilen kardeşi S.A. 18 Kasım
2019 yılında beraat etmiş ve bu
karar kesinleşmişti. Hakkında yaka-
lama kararı olan sanık Elbeyi
Alemdağ hakkındaki dava dosyası
ise ayrıldı. İstanbul 8. Ağır Ceza
Mahkemesi, yakalanamayan Elbeyi
Alemdağ hakkında, 10 Şubat 2022
tarihinde zaman aşımı süresi dol-
duğu gerekçesiyle düşme kararı ve-
rildi. Ancak kararı inceleyen
İstanbul Bölge Adliye Mahkemesi
14. Ceza Dairesi 14 Haziran 2022
tarihinde suçun basit mi, nitelikli
zimmet mi olduğunun belirlenmesi
için, kararı bozdu.

Suçlamaları reddetti

2004 yılından bu yana sürekli görü-
nümünü ve yerini değiştirerek izini
kaybettiren Elbeyi Alemdağ'ın Bü-
yükçekmece'de bir evde kaldığı be-
lirlenince, takibe alındı. Alemdağ
ATM'den para çekmeye çalışırken 6
Ocak 2023 tarihinde polis tarafın-
dan yakalandı. 39 banka müşterisi-

nin hesaplarını boşalttığı iddia edi-
len Elbeyi Alemdağ, çıkarıldığı
mahkemede suçlamaları reddetti.

Dava düştü

Mahkeme heyeti 17 Ocak 2023'te
verdiği kararda ise, her ne kadar
sanık hakkında 'Banka zimmeti' su-
çundan dava açılmışsa da, suç ta-
rihi nedeniyle 4389 sayılı Bankalar
Kanunu ve 765 sayılı Türk Ceza
Kanunu'na göre, zaman aşımı süre-
sinin 15 yıl, uzamış zamanaşımının
ise 22 yıl 6 ay olduğu belirtildi. Yar-
gıtay uygulamaları dikkate alınarak,
zaman aşımının dolduğu kayde-
dildi.  İstanbul Bölge Adliye Mahke-
mesi 14. Ceza Dairesi'nin bozma
ilamında zamanaşımının 20 yıl ol-
duğu şeklinde, 'sehven' bir tespit ya-
pıldığı da belirtilen kararda, suç
tarihinin 31 Aralık 2003 ve öncesine
ait olduğu, sanık hakkında 8 Ekim
2004'te yakalama kararı çıkarıldığı,
zamanaşımını kesen son işlem
kabul edilerek, 15 yıllık zamanaşı-
mının dolduğu kaydedildi. Alem-
dağ'ın yakalandığı 6 Ocak 2023
tarihinde savunmasının alındığı,
böylece olağan zaman aşımı süresi-
nin dolduğu belirtilerek, davasının
düşürülmesine hükmedildi. DHA

Sadece 12 gün
hapİS yattı
Mahkeme, atılı suçun durumu ve verilen
karar dikkate alarak mağduriyetine sebebi-
yet verilmemesi açısından tahliyesine de
hükmetti. Alemdağ 17 Ocak'ta tahliye edilir-
ken, firari olarak 19 yıl geçirdikten sonra,
sadece 12 gününü cezaevinde geçirmiş oldu. 

Olay, geçen hafta Çarşamba
günü Kemerburgaz'da bulu-
nan Ayvat Göleti'nin yakınında

yaşandı. İş arkadaşı bir grup piknik yap-
tığı sırada yakacak malzemeleri bitince,
mangal yakmak için römorkunda odun
bulunan bir traktörü durdurdu. İddiaya
göre traktör şoförüyle konuşarak, sucuk
ekmek ikram ederek odun rica eden grup,
aldıkları odunları götürmek üzere yere bı-
raktı. Bu sırada arkadan gelen traktör şo-
förünün yakınları araçlarından inerek, yol
kestikleri ve odun çaldıklarını düşündük-
leri grubun üstüne, küfürler ederek yü-
rüdü. İki grup arasındaki sözlü tartışma
kısa sürede kavgaya dönüştü. Kavgada
iki taraftan toplam 7 kişi yaralandı, olaya
karışan 11 kişi ise gözaltına alındı. Kavga
sırasında, traktör şoförünün yakınları ta-
rafından başına balta sapıyla vurulduğu
ve yere düştüğü halde saldırıya uğradığını
iddia eden Mustafa Gündüz'ün kafata-
sında kırıklar oluştu, yüzünün bir kısmı
ise felç oldu. O anlar, cep telefonu kame-
rası görüntüsüne de yansıdı. Görüntü-
lerde, cop, testere, silah ve sopaların
bulunduğu görüldü. 

Minibüsten silahını istedi

Kavganın öncesini anlatan Mustafa
Gündüz, "Halı saha maçı üzerine iddiaya
girmiştik, 'mangalına' girdiğimiz iddia so-
nucunda piknik yapmaya Kemerburgaz'a
gittik. Başta 20-25 kişiydik sonrasında
bazı arkadaşlarımız ayrıldı. Hepimiz aynı
iş yerinde çalışan insanlarız. Müdürümüz
işi dolayısıyla biraz geç gelecekti, mangal
da sönmek üzereydi, sonuna gelmiştik. O
da bir şeyler yesin diye, yoldan geçen ve

römorkunda odun taşıyan
bir traktörü gördük. Arka-
daşlardan biri durdurup
sucuk ekmek ikram edelim,
birkaç parça odun rica ede-
lim diye düşündü. Bizim bu
ağabey, yoldan geçen mavi bir traktörü
durdurdu. Sucuk ekmek uzattı, sohbet
etti. Bizden iki kişi römorktan rica ederek
birkaç odun alarak yere koydu, on saniye
geçmeden arkadan gelen arabalardan 50-
55 yaşlarında bıyıklı biri küfür ederek ya-
nımıza geldi, 'Odunları bırakın, ne

yapıyorsunuz?' diye. Çaldığımızı sandı
büyük ihtimalle. Ben de anlatmaya çalış-
tım, 'Rica ettik, yiyecek ikram ettik.' der-
ken bana ağır küfürler etmeye başladı.
Üstüne yerden odun alıp bana doğru ha-
reketlenince ben de ona doğru hareket
ettim. Arbede çıktı, bu arbede sırasında
sanırım o kişinin yüzünün küçük bir
kısmı kanıyordu, eşi olduğunu düşündü-
ğüm bir teyzeden minibüsten silahını ge-
tirmesini istedi. Kadın araçtan silahı aldı,
adama verecekti. Orada evli barklı arka-
daşlarım var, kimseye zarar gelmesin diye
silahı vermeden bu teyzeye engel olmaya
çalıştım. 'Teyze yapma' dedim." İfadele-
rini kullandı.

Adamlar cephaneyle geziyormuş

Olayın devamında yaşadıkla-
rını anlatan Gündüz, "Oradaki
itişme sırasında, bir kişi bana
aradan baltanın sapıyla vur-
muş. Kavgada zaten bize karşı,
testere çıktı, cop çıktı, silah
gösterildi. Ben kafama aldığım
darbeyle yere düşene kadar üs-
tümüze gelen 6 kişi saydım.
Sonrasını zaten göremedim,
yere düştüm, duyma duyum
gitti, 'Duyamıyorum' diye ba-
ğırmaya başladım. 'Bırakın
doktora gideyim, ambulans ça-

ğırın' diye bağırmaya başladım. Ona rağ-
men ben yerdeyken arkadaşlarımı bile
bana yaklaştırmadılar, 'Bırakın ölsün, ba-
bamıza vurdu.' diye üzerlerine gitmişler.
Ben normalde kimsenin babasına dokun-
madım. Benim için alkollü demişler, ra-
porum da var değildim" dedi. DHA

Odun istediler saldırıya uğradılar!
Kemerburgaz Ayvat Göleti kenarına piknik yapmak için giden bir grup arkadaş, yoldan geçen bir traktörden yakacak birkaç
parça odun istedi. Grup, odunları aldıktan kısa bir süre sonra traktör şoförünün yakınları tarafından odunları çaldıkları ve yol
kestikleri iddiasıyla saldırıya uğradı. Olayda 7 kişinin yaralandığı, kavgaya karışan 11 kişinin de gözaltına alındığı öğrenildi

Sağ kulağım
duymuyor!
"Yol kesme gibi bir durum da yok" ifadesini
kullanan Mustafa Gündüz, "Ben yerde kan-
lar içindeyken, bir daha kavga çıktı. Bu tes-
tereler sopalar çıkınca zaten arkadaşlarım
da yaklaşamıyordu. O sırada kendimi sürü-
nerek yolun altına attım, çalıların, ağaçla-
rın altına saklandım. Bizimkilere
soruyorlarmış, 'Nerede, nereye kaçırdınız?'
diye. Daha sonra olay sakinleşiyor. Olayda,
kafamın sağ tarafında, kafatasımda 5-6
yerde kırık var, hastaneye gittiğimde de öğ-
rendim ki beynimde iç kanama oluşmuş.
Sağ kulağım duymuyor, kulağımda kristal-
ler oynamış. Yüzümün bir kısmında ise felç
var, yüzümü kendim kontrol edemiyorum.
Toplam 6 gün hastanede yattım, dün ta-
burcu oldum. Ben hastanedeyken gözaltına
alınıp serbest bırakılmışlar. Ben kendimi
saklamasam belki de beni öldüreceklerdi
adaletin yerini bulmasını istiyorum" dedi.



S ayıştay, kamu kurumlarında bir yıl süreyle yaptığı
denetimleri rapor haline getirdi. Denetçilerin tes-
pit ettiği bulgular tüm detayları ylapaylaşıldı.

Maltepe Belediyesi'nin 2020 yılının sonunda yaptığı,
2022 yılının aralık ayında biten temizlik ihalesinde, reka-
bet şartlarını ortadan kaldırdığı belirlendi. Maltepe Be-
lediyesi ile Fırat Teknik Su isimli şirketin 8 Aralık 2020
tarihinde sözleşme imzaladığı 42 milyon 797 bin

liralık ihaledeki teknik şartnameye uyulmadığı görüldü. 

Hiç çalıştırılmamış

Sayıştay’ın hazırladığı raporda tespit edilen bulguyla
ilgili olarak şu ifadeler yer verildi: “İdare tarafından
2020/531599 ihale kayıt numaralı “Maltepe Gene-
linde Park Yapımı, Mevcut Parkların Onarımı ve Re-
vizyonu ve Peyzaj İşleri Yapım İşi” kapsamında
piyasadan temini güç olan “4 Fırçalı, En Fazla 1,3 metre-
küp Çöp Hazneli Kapasiteli Elektrikli Yol Süpürge Aracı” için
kendi malı şartı konularak istekli olabilecek firma sayısının kapsa-
mının daraltıldığı, ancak söz konusu aracın iş sürecinde çalıştırıl-
madığı görülmüştür.”

19 kişi şikayet etmiş

Yapılan incelemede, “Elektrikli Yol Süpürme Makinası ile Parkla-
rın Temizlenmesi” iş kalemi İdare tarafından 3 bin 900 saat olarak
öngörüldüğü ve iş programına göre 31 Aralık 2021 tarihi itibariyle
yaklaşık bin 926 saatlik kısmının tamamlanması gereken bu iş ka-
leminin hiç gerçekleştirilmediği, idareye 19 adet şikâyet başvuru-
sunda bulunulduğu, söz konusu şikayetlerin tamamına yakınında
kendi malı olarak istenen araçların piyasada sınırlı olarak bulun-
duğu ve söz konusu husus sebebiyle ihaleye teklif verilemediği tes-
pit edilmiştir” denildi. 
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Hane no'da kayıtlı, Ana adı Ayna, Baba adı Mevlüt,
25.04.1961 Arpaçay doğumlu, son ikametgah ad-
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terekesinin en yakın yasal mirasçıları tarafından
ret edilmiş olduğundan tereke tasfiye memuru
Av. Umut Volkan Kirişçi tarafından defteri tutulan
malların bedellerinin tasfiye giderlerini ancak
karşılayacağı anlaşıldığından basit tasfiye usulü-
nün uygulanmasına karar verilmiştir. Bu nedenle
alacaklıların bu ilanın askı tarihinden itibaren bir 
ay içinde 29.09.2017  tarihi itibariyle muristen olan
alacaklarını ve iddialarını bildirmeleri, bu müddet
içinde alacaklılardan birinin 10.000.00 TL giderleri
peşin vermek sureti ile tasfiyenin adi şekilde yapıl-
masını isteyebileceği İİK.’nun 218-220.maddeleri
gereğince tebliğ ve ilan olunur.

İ L A N
BAKIRKÖY 

3. SULH HUKUK MAHKEMESİ
SAYIN HAKİMLİĞİNE

G ünün zorlu geçen tartışmalarında,
yumruğunu masaya vurmuş, üstüne
de bir tekme atıp çıkmıştı. İçinde

tuhaf bir hoşluk oluşmuş “Nasıl da baka kal-
dılar?” gibisinde bir rahatlama duygusuyla
evin yolunu tutmuştu. Arkası kesilmeyen te-
lefonlara da fazla önem vermedi. Neşesi ye-
rindeydi. Kafasında kamuoyuna yapacağı
konuşma şimdiden şekillenmeye başlasa da
bu gece deliksiz bir uyku için hiçbir neden
yoktu. Bunu bir “kıymet bildirme” operas-
yonunun muzaffer komutanı edasıyla gece-
nin uyku sakinliğine kendini bıraktı.

Sabah ilk işi parti organlarını toplayıp
grubuna bu zaferi muştulaması gerekiyordu.
Kendini yeni bir güne ve yeni bir geleceğe
hazırlamanın heyecanını taşır gibi davranı-
yor, kafasında onlarca düşünce sel gibi akı-
yordu. Manşetlere şöyle bir göz attı. Her şey
normal gibi gözüküyordu. Çatışmalı bir geç-
mişin alışkanlığıyla bunca yıl neleri görmüş
geçirmiş biri olarak bunun da üstesinden ge-
lirdi. O günde her zamankinden daha özenli
giyinip yola çıktı. Haberlerin sinir bozucu
yanları olsa da “Bunlar bölücü sevicilerinin”
hezeyanları olarak her zamanki gibi değersiz

diye düşündü. Biz olmazsak “Onlar olurmuş
hadi bakalım” diye içinden bir kez daha
meydan okudu.

Partisini tam kadro bekler buldu. Durumu
kendi algı ve duygularıyla anlatırken, çoğun-
luk ağır ağabeylerin “hassas” duygularına
tercüman olmuş ama birkaç mızıkçı “ama,
fakat, ancak, vefa, demokrasi, diktatörlük,
tek adam rejimi, parlamento”  sesleri kaybo-
lup gitmişti. O durumdan memnun yapacağı
basın açıklamasına yoğunlaşmıştı bile. Öyle
bir konuşma yapmalıydı ki dostlar sevinsin,
düşmanların yüreğine korku salsındı.

Basının karşısına  her zamanki öz güvenle
kendini, partisini, ideolojisini “ Yüce Türk
Milleti” ile özdeşleştirerek “Kendilerine ve
Türk milletine kumpas kurulduğundan başla-
yıp, devşirme bir siyasetin hık deyicisinden
devamla asla boyun eğmeyecekleri, noter,
kumar..”  zehir zemberek şu anki siyasi var-
lığını bile borçlu olduğu, ailesine emanet va-
siyetleri yazdırdıkları başta olmak üzere,
herkese haddini bildirmişti.

Ama hiç hesaplanmayan bir sorun çıktı.
Eski yol arkadaşlarının bile “vefasızlık, gü-
venilmez, ihanet” sözleri havada karada

bütün basın ve sosyal medyayı
sallıyorken, ağır ağabeylerden tık yoktu.
Binlerce partili istifa silahına sarılmıştı. Ne-
redeyse tek başına kalıverdi. Ayaklarının al-
tında kayan halıya takılıp tökezledi.

6 Mart 2023 saat  20:00'yi gösterirken
“baş eğmeyenin”, bütün yüz kaslarına otur-
muş derin çizgilerde muzaffer komutandan
eser kalmamıştı.  Kendi partisinin ve genel
kamuoyundan gelen ağır baskılıyla yüzle-
şince nasıl boyun eğiliyormuş herkesin hafı-
zasına ilmik ilmik işlendi. Başka partinin
belediye başkanlarını cumhurbaşkanlığı yar-
dımcılığına terfi ettirmesi tesellisiyle tarih
yazmak yerine, tarih olmak derken evdeki
bulgurdan olmaktan şimdilik kurtulmuşa
benziyordu.

Ekmeği adil paylaşmak

Neden mi? Bütün hayatını ve hatta tari-
hini “Kürt anasını görmesin” ırkçı, milli-
yetçi” ideolojine teşne edenlerin geleceği yer

tarihin engellenemez ironik sefaleti değilse,
“bu ölümlü, bu yaşanası dünyada”  size hak
olup ta başkasına olmayan nedir?  diye sor-
salar; dili mi, inancı mı, kimliği mi ne? Ne
ne ne? Adalet, eşitlik, barış istemek mi?
Ekmeği adil paylaşmak için demokrasi iste-
mek mi ne? Yoksa mülk ve servetleriniz, şa-
tafatlı makamlarınız, paranız pulunuz ve
sistemin size sağladığı büyüklük kompleksi
mi? İlla sana, size benzememek mi? Yoksa
kurduğunuz ve savunduğunuz açlıktan ve
ölümden başka bir şey vermeyen kirli düze-
ninize karşı çıkmak mı? 

Adını bile ağzınıza almaktan tüylerinizi
diken diken olandan aldığınız oyla makam-
ları işgal edeceksiniz ama onları yönetim
paylaşımında “ yassah” edeceksiniz. Onlar
varsa ben yokum, Kürt kardeşim, Alevi
canım demagojisiyle ki, emekçi lafından hiç
hazzetmezler, oyunu al ama talebine red.
Kimse benim önüme onların taleplerini geti-
remez diye sopayı gösterip terörist, bölücü,
solcu diye düşmanlaştır. 

Peki, siz kimsiniz? Ülkeyi babanızın tar-
lası sanıyorsunuz da biz mi marabayız? An-
layalım hele, hangi cüretle bize kefen
biçiyorsunuz. Ağzınızda düşürmediğiniz
“Türk Milleti” lafını Türk halkı size ipotek
mi etti de kraldan çok kralcısınız?

En çok bağıranın üstünlük sağladığı bir
siyasi coğrafyada yaşamak oldukça zor bir
iştir. Biz bunu yıllarca sosyal, siyasal ve eko-
nomik eşitsizliklerle deneyimleyerek büyüyen
kadim kuşakların ardıllarıyız.

Şimdi tam hatırlamıyorum ama bir Fran-
sız düşünürün “Bana yetki verseler orta
çağın o dev saraylarını, şatolarını, mabetle-
rini yerle bir ederdim.” diyen bilgeliğin ak-
lımdan kalan tepkinin haklılığına bu
günlerde daha çok anlam kattığını 
düşünüyorum.

Kimisinin medeniyet diye sunduğu ihti-
şamlı yapıların aslında eşitsizliğin, adaletsiz-
liğin simgeleri olduğunu anlamak için kâhin
olmak gerekmez. İçinde yaşayanlarla dı-
şında kalanların arasındaki mülk, servet ve
iktidar gücünün ölçüsüz buyurganlığına
hayır demenin korku duvarlarına direnerek,
“Biz korkuyu Kerbela’da bıraktık” diye zali-
min zulmüne baş eğmeyenlerin yüreğine yük-
lediği mazlumların eşitlik, özgürlük, adalet
ve emek mücadelesinin baharda soldurulan
genç fidanların yurtseverliğini 
anlayamazsınız siz.

O zaman tarihi yazanlara tekraren: “Kral
sofrasında soytarı olacağıma, mazlumların
kavgasında eşkıya olurum” sözü bize ders,
size de dert olsun.

Size hak olup da bize olmayan ne?

MALTEPE’DE
ALİ CENGİZ OYUNU!
Maltepe Belediyesi 2020 yılının sonunda iki yıllık 
temizlik ihalesi yaptı. İhalenin teknik şartnamesi
Sayıştay'ın denetimine takıldı. İhale şartnamesine 
bazı özellikli araçlar için ‘kendi malı olacak’ şartı
konulduğunu saptayan denetçiler, bu şartın ihaleden
sonra uygulanmadığını belirledi. Temizlik ihalesinde
‘Kendi malı olacak’ denilen elektrikli yol süpürgesinin
Maltepe’ye hiç gelmediği ortaya çıktı

Mal hesabı
yApMAyIn!
Ümraniye Belediye Başkanı İsmet yıldırım,
kentsel dönüşüm çalışmalarına ilişkin,
"Vatandaşlardan benim ricam lütfen mal
hesabı yapmadan, otoriteyle birlikte tekniğe
uygun, güvene dayalı işlerimizi bir an 
evvel bir araya gelerek yapalım" dedi

ümraniye Belediye Başkanı İsmet Yıldırım, Kah-
ramanmaraş'ın Onikişubat ilçesindeki depremze-
delerin bir yıllık gıda ihtiyaçlarını karşılamak için

başlatılan "Bir Koli de Sizden Olsun" kampanyasının tanıtım
toplantısı öncesinde belediye binasında, basın mensuplarına
değerlendirmelerde bulundu. Yıldırım, bir gazetecinin sorusu
üzerine, Ümraniye'nin sağlam zemine kurulu bir ilçe oldu-
ğunu söyledi. Binaların yüzde 65-70'inin yeni olduğunu, ilçe-
deki sağlıksız konutların tespitinin yapıldığını belirten
Yıldırım, "Deprem olmasaydı inşaata 622 konutla bir yerden
başlamıştık. O inşaat şimdi devam edecek, bir ay, 40 gün ara
vermiştik" diye konuştu. Yıldırım, bu konuda Çevre, Şehircilik
ve İklim Değişikliği Bakanı Murat Kurum ile organizasyon
yaptıklarını, bütün ilçe belediyeleri gibi Ümraniye Belediye-
si’nin de afet hazırlıklarına devam ettiğini dile getirdi.

654 bina yıktık

Göreve Nisan 2019’da geldiğini anımsatan Yıldırım, "O gün-
den bugüne 654 binayı yıkmış olduk ama bu sayı yeterli değil.
Vatandaşlardan benim ricam lütfen mal hesabı yapmadan,
otoriteyle birlikte tekniğe uygun, güvene dayalı işlerimizi bir
an evvel bir araya gelerek yapalım. Yani artık 'kardeşimle an-
laşamadım', 'dayımla anlaşamadım', 'babamla anlaşamadım',
'arkadaşımla anlaşamadım', 'komşumla anlaşamadım' değil,
ada bazlı dönüşümlerde bir araya gelelim lütfen. Bakın işte
deprem öldürmüyor, bina öldürüyor. İyi binanız yoksa, sağ-
lıklı binanız yoksa, düzgün yapılan kontrollü binanız yoksa
deprem öldürüyor. Onun için mal mı önemli, can mı önemli?
Malın önemli olmadığını 1 buçuk dakikada yaşadık. O se-
beple lütfen, canımız çok daha değerli. Bir canımızın gitmesi-
nin parayla değeri olmaz. Onun için hep beraber otoriteye
güvenelim, belediyelerimize güvenelim. Zaten bunu yıllardır
anlatıyoruz. Bize güven tam ama lütfen bir araya gelerek bize
yardımcı olun, biz de size yardımcı olalım ve bu işi en kısa
yolla çözümleyelim” çağrısını yaptı. BARIŞ KIŞ

Hasan Bakİ
GÖZLEM

bakicifci@gmail.com
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SAyıştAy raporunda, “elektrikli yol süpürme
makinasının kendi malı olma şartı” dolayı-
sıyla teklif veremediğini belirten “istekli ola-
bileceklerin” şikâyet başvurularına belediye
tarafından verilen cevaba da atıf yapıldı. Mal-
tepe Belediyesi'nin verdiği cevapta, işin yapı-
labilmesi gerekli olan araçlar için kendi malı
düzenlenmesi uygulamasının mevzuata aykırı
olmadığını ifade etti. Denetçi, “İdarenin de
söz konusu aracın iş programında göre hiç ça-

lıştırılmamış olması durumuna herhangi bir
itirazı bulunmadığı göz önüne alındığında,
aslında idare için elzem olmayan bir iş kalemi
için çalıştırılacak aracın teknik özellikleri ay-
rıntılı olarak belirlenmiş ve bu araca kendi
malı şartı konularak rekabet engellenmiştir”
saptamasını yaptı. Belediye, pandemi nede-
niyle böyle bir aksaklığın yaşandığını söylese
de bu Sayıştay denetçileri tarafından inandı-
rıcı bulunmadı.

REKABET ENGELLENDİ

Aşık Veysel unutulmadı
Unesco tarafından 2023 anma yıl dönümleri arasına alınan Aşık Veysel, vefatının 50’nci yıl dönümünde Beylikdüzü’nde anıldı. Anma programı
kapsamında Beylikdüzü Belediyesi’nin düzenlediği “Basında ve Ustaların Objektifinden Aşık Veysel” fotoğraf sergisi sanatseverlerle buluştu

Beylikdüzü Belediyesi’nin halk
ozanı ve şair Aşık Veysel’in, vefa-
tının 50’nci yılı dolayısıyla düzen-

lediği “Basında ve Ustaların Objektifinden
Aşık Veysel” fotoğraf sergisi Beylikdüzü
Atatürk Kültür ve Sanat Merkezi Galeri
Bedri Rahmi Salonu’nda sanatseverlerle
buluştu. Açılışında Beylikdüzü Topluluklar
Birimi tarafından Aşık Veysel türkülerinin
seslendirildiği programa; Beylikdüzü Bele-
diye Başkan Vekili Müslüm Akülker, Aşık
Veysel’in torunu Nazender Süzer Gökçe ile
gazeteci ve fotoğraf sanatçısı eşi Gürsel
Gökçe’nin yanı sıra çok sayıda vatandaş ka-
tıldı. 30 Mart tarihine kadar ziyarete açık
olacak sergide, Ara Güler, Fikret Otyam,
Ergun Çağatay, Mustafa Türkyılmaz ve
Anadolu Ajansı foto muhabirlerinin objekti-
finden fotoğraflar yer alıyor. 

Türküleriyle büyüdük

UNESCO’nun 2023 anma yıl dönümleri

arasına aldığı halk ozanı ve şair Aşık Veysel,
vefatının 50’nci yılında Beylikdüzü’nde anıl-
masından gurur duyduğunu dile getiren
Başkan Vekili Müslüm Akülker, “Aşık Veysel,
sonsuza kadar aramızda yaşayacak çok de-
ğerli bir halk ozanı. Bizler Aşık Veysel’in tür-
küleriyle büyüdük. Aşık Veysel hiçbir
dizesinde kinden, nefretten, sevgisizlikten,
ötekileştirmeden söz etmez. Büyük ozanı-
mızın ruhu şad olsun, mekanı cennet olsun.
Katılım sağlayan herkese teşekkür ediyo-
rum” şeklinde konuştu. 

Gönüllerde yaşayacak

Aşık Veysel’in torunu Nazender Süzer
Gökçe ise açılışta yaptığı konuşmasında,
“Aşık Veysel bu yıl UNESCO üyesi 193 ül-
kede anılacak, türküleri söylenecek ve dost-
larıyla buluşacak. Açılışını yaptığımız
serginin odak noktasında “Basında ve Us-
taların Objektifinden Aşık Veysel” kitabı-
mız yer alıyor. Kitapta usta fotoğrafçıların

Aşık Veysel portrelerinin yanı sıra 1934-
2022 arasında gazetelerde yayımlanan 250
seçki habere de yer verdik. Bu eseri görme
engellilere ulaştırmak için de Braille alfabe-
sine çevirdik, 4 ciltte toplamda 780 sayfalık
eser oluşturduk ve sesli kitaba dönüştür-

dük. Dedem Aşık Veysel eserleriyle dostla-
rının gönlünde hep yaşayacak. Aşık Vey-
sel’i dostlarıyla buluşturan Beylikdüzü
Belediyesi’ne ve emeği geçen herkese teşek-
kür ediyorum” ifadelerini kullandı.
HABER MERKEZİ
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Beynimiz güçlüyse
biz de güçlüyüz

H er olaya her insanın verdiği tepki
aynı değildir. Kimisi bazı üzücü olay-
lar karşısında depresyona girip ay-

larca evden çıkamıyorken, kimisi de ne kadar
üzülse de hayatına hızlıca devam edebiliyor.
Birisine sıradan veya hafif gelen bir olay, di-
ğerine çok ağır gelebiliyor. Bunun nedenini
hiç düşündünüz mü?

Uzmanlar bunun nedeninin beyin rezervleri
olduğunu dile getiriyor. Beyin rezervleri, bey-
nimizin karşımıza çıkan beklenmedik stres
yüklü olaylarla başa çıkabilmek için güç al-
dığı yerdir. Bu sebeple beyin rezervlerimiz ne
kadar güçlü ise, karşımıza çıkan sorunlara
karşı biz de o kadar güçlü oluruz. Beyin re-
zervlerimiz ne kadar güçsüz ise, biz de ha-
yata karşı o kadar savunmasızız demektir.

Beyin rezervleri aslında birçok farklı şey-
den etkilenebiliyor ve uzmanlar da beyin re-
zervlerini güçlendirme konusunda hiçbir
zaman geç kalınmış sayılmayacağını ve beyin
rezervlerinin güçlendirilmesi gerektiğini söy-
lüyor. Yani aslında ne kadar çok güçlendirir-
sek, olaylar karşısındaki gücümüz de buna
doğru orantılı olarak artacaktır. Peki 
güçlendirmek için neler yapabiliriz? 

Beyni kafa travmalarından korumak başta
olmak üzere; hafızanızı koruyun, iyi uyuyun,
sağlıklı beslenin, egzersiz yapın, beyin jim-
nastiği yapın, güzel şeylere odaklanın ve 
tabii ki sevgi…

Yapılan bir çalışmada katılımcıların iki
ayrı beyin tomografisi çekilmiş; ilkinde katı-
lımcılara sevdiği şeyleri düşünmeleri ve odak-
lanmaları söylenmiş. İkinci de ise tam tersi
nefret ettiği şeyleri düşünüp odaklanmaları
söylenmiş. Sonuçlar geldiğinde ise, iki tomo-
grafinin birbirinden
inanılmaz derecede
farklı olduğu gö-
rülmüş. Pozitif
güzel şeylere
odaklandıkla-
rında hastaların
sonuçlarında her-
hangi bir problem gö-
rülmüyorken, negatif
şeylere odaklandıklarında beynin
yaratıcılık, öğrenme ve hayal etme
gibi bölgelerde sıkıntılar gözlenmiş.
Bu durum bizlere olumlu düşüncelerin
beynimize ve devamında tüm vücudumuza iyi
geldiğini gösteriyor. 

Ayrıca insanın sevdikleriyle ve kendisine iyi
gelen insanlarla vakit geçirmesi, sanıldığın-
dan çok daha fazla etkili bir sosyal aktivite.
Öncelikle hayatınıza pozitif bakmayı öğren-
meye ve etrafınızdaki tüm negatif insanlardan

uzaklaşmaya gayret edin. Tam
tersi olarak da, sevmediğiniz ve size iyi gel-
meyen birinin yanında bulunmak ve onunla
vakit geçirmek stresli olmanıza sebep olabilir.
Çevrenizdeki insanlar sadece var olmaları ile
bile size huzur değil stres veriyorsa, bir
yerlerde yanlış bir şeyler var demektir.  

Beyin vücudun ana kontrol merkezidir. O
kadar çok bilgiyi depolar ki sorumlulukları çok
fazladır. Yapısı hassas olduğu için kolay zarar
görebilir ve bu nedenle ciddi sağlık sorunlarına
ve bazı yan etkilere neden olabilir. Dünya Sağ-
lık Örgütü’ne göre, beyin hasarına yol açan 10
alışkanlık şu şekilde: Kahvaltı etmemek, uyku-
suzluk, yüksek şeker alımı, aşırı yorulma (zih-
nen ve bedensel), aşırı yeme, sigara içmek,
uyurken kafayı örtmek, hava kirliliği, hasta ol-
duğumuz sırada beyni yormak, beynin gelişi-
mini ve büyümesini destekleyen konuşmalar
yapmamak ve uyarıcı düşüncelerin eksikliği…
Düşünmek, beyni genişletir ve işlevini arttırır.
Bu yüzden düşünmek, beyni önemli derecede
geliştirir ve akılda yeni ufuklar açar. 

Aşkın kaynağı kalp değil beyindir

Aşkı başlatan ve bitiren de beyindir. Uz-
manlar aşkın kaynağının kalp değil, beyin ol-
duğunu söylüyorlar. Aşk bir beyin işlevidir.
Sevginin kaynağı beyindir. Aşk duygusu, bey-
nimizdeki korteks ve limbik merkezde oluşur.
Beynimizin emriyle salgılanan kimyasallar,
kalbimizin etrafında hissedildiği için sevgili-
mizi kalbimizde sanıyoruz. Oysa kalbe daha
hızlı çarpmasını beyin söyler!

Sinirbilimciler, 2005 yılında çığır açtığı
düşünülen bir araştırma gerçekleştirdi. Bu
araştırmada, 2500 öğrenciye aşık oldukları

kişinin fotoğrafı göste-
rildi ve bu sırada ka-
tılımcıların beyin
MR'ı çekildi. Aşık
oldukları kişiye ba-

kanların beyninde
kendilerini iyi hisset-

melerini sağlayan dopa-
minden zengin bölgeler aktif
hale geldi. Ayrıca beyindeki
zevk ve ödül merkezi aktif oldu
ve beyinde alkol, uyuşturucu

madde ya da sigara bağımlılığı ile
çok benzer etkiler yarattı. 

Sevgi her zaman kalbin bir işlevi olarak
görüldü ancak bilim insanları, aşkın beyin-
deki hormon hareketleri tarafından şekillen-
diğini ifade ediyor ve asırlardır "Sevgi kalp
işidir" şeklinde süregelen inancın artık 
geçerliliğini yitirdiğini öne sürüyor.

Tuğçe MARİK
ORTAYA KARIŞIK

damgaweb@gmail.com

İLAN
Avcılar Üniversite Mahallesi,
Merkez Camii ve Kuran Kursu
Yaptırma ve Yaşatma Derne-

ği'nden Genel Kurul İlanı
Derneğimizin Olağan Genel Kurul
Toplantısı, 2 Nisan 2023 Pazar
günü saat 14:00'te dernek mer-
kezi adresimizde aşağıda yazılı

gündeme göre yapılacaktır. 
Belirtilen gün ve saatte çoğunluk

sağlanamazsa ikinci toplantı, 
14 Nisan 2023 Pazar günü aynı
gündemle, aynı adres ve aynı 

saatte yapılacaktır. Tüm 
üyelerimize ve ilgililere duyurulur. 

GÜNDEM:
1.Açılış ve Yoklama.
2. Kongre Başkanlık Divan Seçimi.
3. Saygı Duruşu.
4. Yönetim Kurulu Faaliyet raporu
ile Denetim Kurulu Faaliyet Raporu
okunması ve müzakere edilmesi.
5. Yönetim Kurulu ve Denetim 
Kurulu raporlarının ayrı ayrı ibra
edilmesi.
6. Tahmini bütçenin görüşülerek
onaylanması.
7. Yeni yönetim kurulu ve denetim
kurulu asil ve yedek üyelerinin 
seçilmesi.
8. Dilek ve temenniler. 
9. Kapanış.

Dertlere Deva
olmak ICIn aDay!
DEVA Partisi Esenyurt İlçe Başkanı Halis Kahriman, düzenlediği basın toplan-
sıyla milletvekili aday adaylığı için ilçe başkanlığı görevinden ayrıldığını açık-
ladı. Esenyurt'un, İstanbul'un ve milletin sesi olmak için yola çıktığını söyleyen
Kahriman, “Dertlere deva olmak için, Esenyurt'un bir evladı olarak milletvekili
adayıyım. Hedefim Meclis'te olmak, sizlerin sesi olmak” diye konuştu

2 yıldır DEVA Partisi
Esenyurt İlçe Başkanlığı
görevini yürüten Halis

Kahriman, önceki gün düzen-
lediği basın toplantısıyla mil-
letvekili aday adaylığı için
görevinden ayrıldığını açıkladı.
Esenyurt ve İstanbul halkına

hizmet için gelecek dönemde Ankara'da
milletvekili olmayı hedeflediğini anlatan
Kahriman, “Ülkemizi bu ceberrut sistem-
den kurtarmak adına ben 2 yıl önce 7
Mart'ta görev aldım. Görev alırken Esen-
yurt'un zorluklarını çok iyi biliyordum. Gö-
reve geldiğimiz günden bugüne değin
teşkilatımızda görev alan bütün yol arka-
daşlarımıza, üyelerimize yürekten teşekkür
ediyorum. Çünkü malum bir süreçten geçi-
yoruz. Bu kötü sistemde maalesef üye olan
arkadaşlarımızı, DEVA Partisi'ne katılan
dostlarımızı bile tehdit ettiler. Ama ben
dedim ki; 'Yüce Allah'ın emrettiği gibi zali-
min zulmüne karşı dik duracağız.' İşte ben
bu mücadeleyi gösteriyorum, göstermeye
de devam edeceğim. Bunun için de millet-
vekili adayıyım” ifadelerini kullandı. 

Esenyurt'tan demokrasi 
dersi vereceğiz

Esenyurt'un Türkiye'nin en büyük ilçesi ol-
duğunu vurgulayan Kahriman, bu anlamda
Esenyurt halkının büyük bir demokrasi ör-
neği sergileyerek, tüm Türkiye'de ses getire-
ceğini söyledi. Kahriman, “Esenyurt,
Türkiye'nin en büyük ilçesi. 58 ilden büyük,
6 büyükşehirden büyük bir ilçemiz. İlçe
demek doğru bile değil çünkü Esenyurt bir-
çok ülkeden bile büyüktür. Esenyurt demek
Türkiye demektir. Çünkü Esenyurt, bir Tür-
kiye mozaiğidir. Bizler işte burada hep sokak
sokak gezdik. Bir kardeşiniz, bir evladınız
olarak Esenyurt'u karış karış gezdik. Esnafı-
mızın, kadınlarımızın, gençlerimizin, emekli-
mizin tüm vatandaşlarımızın sorunlarını
birebir dinledik, çözümler üretmeye çalıştık,
onların yanında olmak için mesai harcadık.
Bu çalışmalarımıza devam edeceğiz. Esen-
yurt'u boş bırakmayacağız, sahayı boş bırak-
mayacağız. Esenyurt demokrasinin en güzel
örneklerinden birinin sergilendiği bir yer ola-
caktır” dedi.

Bu kardeşiniz milletvekili 
olmak istiyor

Esenyurt halkının desteğini beklediğini belir-
ten Halis Kahriman, “Esenyurt'un 43 ma-
hallesindeki bütün eksiklikleri teşkilat
anlamında tamamladık. Allah'ın izniyle önce
genel sonra yerel seçimle ilgili Esenyurt'un
sorunlarına çözüm üretecek 50 kişilik bir ekip
kurduk. Bu ekibin içerisinde şehir plancımız
var, mimarımız var, inşaat mühendisimiz var.
Her meslekten arkadaşımız var. Esenyurt'un
dertleriyle dertlenecek, milletimizle beraber
olacağız. Dolayısıyla Esenyurtlu kardeşleri-
miz merak etmesinler, bizler bunların üste-
sinden geleceğiz. Biliyorum dert çok ama bu
dertlerin işte devası da var devası. Ama bili-
yorsunuz ki bu devayı sağlamak
için yetkimizin olması lazım. Bir
kimliğe ihtiyacımız var. Bu kimlikle
ilgili Esenyurt'taki tüm hemşehrile-
rimizin desteğini alacağız. Önce
Esenyurt, sonra üçüncü bölgedeki
tüm ilçe sakinlerimiz ve en so-
nunda da İstanbul halkımız uygun
görürse; bu kardeşleri 28'inci
Dönem Türkiye Büyük Millet

Meclisi'nde parlamentoya girmek, milletve-
kili olmak istiyor. İnşallah milletvekili olduğu-
muz zaman buraya tekrar geleceğiz. Nasıl ki
ilçe başkanı olarak tüm vatandaşlarımızla
beraber olduysak akabinde milletvekili olarak
da buraya gelecek. Her derde deva bulmaya,
sorunları çözmeye devam edeceğiz. Milleti-
mizle beraber olacağız, milletimiz için müca-
dele edeceğiz” dedi.

Çalışmalarımız hazır

Esenyurt için plan ve projelerinin hazır oldu-
ğunu ifade eden Kahriman, “Esenyurt'ta
hemen herkesin şikayetleri var. Ülkemizin en
büyük ilçesi ama yabancılar meselesi en
büyük problem. 973 bin nüfusumuz var ama
resmi olmayan rakamlara göre bu sayı 1
buçuk milyonun üstünde. Peki bu kentin alt-
yapısı, üst yapısı bu sayıya yetiyor mu? Tabii
ki yetmiyor. Bakın eski belediye başkanımız
Gürbüz Çapan döneminde 500 bin nüfusa
göre altyapı çalışması yapılmış. Akabinde
AK Parti'den üç dönem belediye başkanlığı
yapan vatandaş sonra hiçbir şey yapmamış.
Peki altyapısı 500 bin nüfusa göre yapılan bir
ilçede 1 buçuk milyon insan nasıl sağlıkla ya-
şayabilir? Nitekim 2 yıl önce bir yağmur
yağdı burada 1 yabancı vatandaşımız haya-
tını kaybetti. Bakın depremden bahsediyo-
ruz, Allah korusun bir deprem olsa burada
vatandaşlarımızın barınacağı bir yer yok. 1
deprem olsa toplanma yeri yok. Küçücük
yerler gösteriliyor, oralarda insanlar ihtiyaçla-

rını nasıl karşılayabilirler? Biz geçen hafta; “1
Can, 1 Düdük” diye bir çalışma başlattık.
Depreme duyarlılık kazandırabilmek için. Bu
konuda birçok çalışmalar yapıyoruz. Allah
göstermesin bir deprem olsa neler yapma-
mız lazım bu konuda projelerimizi, çalışma-
larımızı hazırladık” dedi.

Laf değil hizmet üretiriz

DEVA Partisi'nin somut çözümler ortaya
koyan bir parti olduğunun altını çizen Halis
Kahriman, “Biz sadece laf üreten değil hiz-
met üreten bir siyasi partiyiz. Biz konuş-
makla kalmayacağız aynı zamanda üreten,
vatandaşlara somut çareler üreten bir parti
olacağız. Çözümün adresi DEVA Partisi ola-
cak. Milletimiz hiç merak etmesin. DEVA
Parti ve kadroları olarak gerek Esenyurt'ta
gerek Türkiye'de göreve hazırız. Türkiye'nin
sorunlarını çözmek için 22 tane eylem planı-
mız var. İktidar değiştiği gibi zaman kaybet-
memek adına sorunların çözümü
noktasında hemen harekete geçeceğiz. Bu
konuda hiçbir merakınız olmasın. Biz milleti-
mize güveniyoruz. Bu millet sandığa gitti-
ğinde gerekeni yapacaktır” şeklinde konuştu. 

Esenyurt sahipsiz değildir

Kendisinden sonra kimin ilçe başkanı olaca-
ğına dair sorulara da yanıt veren Kahriman,
“Bugüne kadar Esenyurt'un bir evladı mil-
letvekili olmamış. Esenyurt bu defa tarih ya-
zacaktır. Bu kentin bir evladı işte burada.
Esenyurt sahipsiz değildir. Benden sonra
tabii ki bir arkadaşımız ilçe başkanı olacak.
O ismi de bu hafta içerisinde sizlerle payla-
şacağız. Ben Esenyurtlu hemşehrilerimize
bir söz verdim. 2024'te Esenyurt'u DEVA
Partisi olarak kazanacağız dedim. Buna ina-
nıyoruz. Ben genel merkezimiz böyle uygun
gördüğü için milletvekiliği için kolları sıva-
dım. Yerel seçimlerde diğer arkadaşlarımız
DEVA Partisi'nin bayrağını burada dalga-
landırılacaktır” ifadelerini kullandı.  

Partimizin hedefi gerçek 
demokrasidir

DEVA Partisi'nin seçime 41 şehirde kendi is-
miyle gireceğini anımsatan Halis Kahriman,
“Biz 41 şehirde kendi ismimiz ve logomuzla
seçime gidiyoruz. Tabii TBMM'de salt ço-
ğunluğa ulaşmak adına Anadolu'da ittifak-
lar söz konusu olacaktır. Ama İstanbul
üzerinden söz açarsak, İstanbul'da seçime
kendi adımızla gireceğimiz. CHP içerisinde
bir kontenjanımız olduğu yönündeki iddia-
lar asılsızdır.  DEVA Partisi'nin hedefi de-
mokrasidir. Sözde değil gerçek bir
demokrasidir. Uygulamada olan gerçek an-
lamda hayat bulan bir demokrasiden söz
ediyoruz. Bunun için de eşit yurttaşlık.
Bütün vatandaşlarımızın eşit olması sure-
tiyle birlik içinde olmaya ihtiyacımız var.
Türkiye'nin buna ihtiyacı var” dedi.

Bizde parti için demokrasi var

DEVA Partisi Esenyurt İlçe Teşkilatı'nda
kendisi dışında 2 ismin daha milletvekili

aday adayı olmasının hatırlatıl-
ması üzerine de konuşan Kahri-
man, “2 arkadaşımız da
milletvekili aday adayı olacak,
doğrudur. Bizde parti içi demok-
rasi var. Demokrasi budur.
Bizim arkadaşlarımızın böyle
demokratik bir hakkı vardır ve
bu hakkı kullanmaları oldukça
anlamlıdır” diye konuştu.

HABEr
BArış Kış

Adaylık açıklamasında konuşan Halis Kahriman, “Bugüne kadar Esenyurt'un bir evladı milletvekili olmamış.  Bu kentin bir evladı
işte burada. Bu kardeşiniz milletvekili olmak için sizlerin desteğini istiyor. Ben inanıyorum ki Esenyurt bu defa tarih yazacaktır” dedi.

ESENYURT TARİH YAZACAK

Esenyurt’ta
100 bin oy
alacağız
Genel seçimlerde parti olarak sadee
Esenyurt'ta 100 bin oy alacaklarını
iddiasında bulunan Kahriman,
“DEVA Partisi'nin baraj problemi
yok. Belki bütün siyasetçiler bu denli
iddialıdır. Ama biz gerçekleri söylü-
yoruz. Biz sadece Esenyurt'ta 100
bin oy alacağız. Üçüncü bölge için
de hedefimiz yüksek. Biz 7 milletve-
kili çıkarmayı düşünüyoruz, bunu
başaraağız. Sandık açıldığı zaman
AK Parti tarihinin şokunu yaşaya-
cak. Çünkü toplumun gerçekleri var.
AK Parti millete ne veriyor ki millet
ona oy versin. AK Parti miadını dol-
durdu” ifadelerini kullandı. 

Başakşehir
şifa dağıttı!
Başakşehir Belediyesi Kadın Aktivite Mer-
kezi (BAKMER) tarafından gerçekleştirilen
Derya Pervanoğlu ile Haftanın Şifası, serti-
fika programı ile sona erdi. Manevi değerler
eğitmeni Derya Pervanoğlu, günümüzde bi-
reylerin klasik ve modern eğitimin bir arada
verilmesine ihtiyaç duyduğunu söyledi

GEÇEN ekim
ayında başla-
yan ve 20 hafta

süren Derya Pervanoğlu
ile Haftanın Şifası eği-
timleri, Başakşehir Emin
Saraç Kültür Merke-
zi’nde düzenlenen final
programı ile sona erdi.
Manevi değerler eğitmeni
Derya Pervanoğlu’nun
anlatımlarının yanı sıra
merak edilen konuların
ele alındığı eğitimlerde,
Başakşehirli kadınlara
birey, çevre ve toplum
özelinde manevi eğitim-
ler verildi. İlgiyle takip
edilen eğitimlerin so-
nunda katılımcılara serti-
fikaları verildi.

Şifalanmaya
başladık

Eğitimlerde her hafta
farklı konularda değerler
ve değmezleri konuştuk-
larını dile getiren Derya
Pervanoğlu, “20 haftalık
eğitimimizde öncelikle
bireyliğimizi geliştirmek

üzere değerlerimiz üze-
rinden şifalanmaya baş-
ladık. Değerlerimiz ve
değmezlerimiz üzerinden
konuştuk. Duygularımız,
düşüncelerimiz ve davra-
nışlarımızı ne kadar bir
araya getirebileceğimizi
gördük.” diye konuştu.

İnsanlar karma
eğitime aç

Eğitimlerde önemli tespit-
ler de yaptığına işaret
eden Pervanoğlu, “Eği-
timleri verirken hissetti-
ğim, insanların klasik ve
modernin birbirinden ba-
ğımsız görülerek eğitime
tabi tutulduğu oldu. İn-
sanlık olarak ya geçmişi
ya da moderniteyi idealize
ediyoruz. İkisini bir araya
getirerek ortaya bir eğitim
koyduğumuzda, insanla-
rın aslında ne kadar buna
aç olduğunu fark ettim.
Buna biraz katkım oldu-
ğunu düşünerek çok
mutlu oldum.” dedi.
HABER MERKEZİ

Deprem bölgesine
ÇOCUK PARKI

ARNAVUTKÖY Belediyesi
depremin büyük yıkıma yol
açtığı şehirlerden biri olan

Hatay'ın Kırıkhan ilçesinde kurduğu
yaşam alanında çalışmalarına devam
ediyor. Depremden etkilenen çocukları
da unutmayan Arnavutköy Belediyesi,
Arnavutköy'e yerleşen ailelerin çocuk-
ları için çeşitli etkinlikler düzenlerken,
deprem bölgesindeki çocuklar için de
çalışmalarına devam ediyor.  Arnavut-
köy Belediyesi tarafından kurulan ve
Kardeşlik Mahallesi adı verilen alan
içerisinde yapımına başlanan 300 m2
büyüklüğündeki parkın yapımı ta-
mamlandı.  Kurulan parkın içerisine
salıncak, kaydırak ve tahterevalli yer-
leştirildi. Arnavutköy Belediye Başkanı
Ahmet Haşim Baltacı, “Depremden
etkilenen çocuklarımızın vakit geçirebi-
leceği, eğlenebileceği yeni yaşam alan-
ları oluşturmak istedik. Yeter ki
çocuklarımız hep gülsün” dedi.
HABER MERKEZİ



T ıbbi ve aromatik bir meyve olan
mavi yemiş, antioksidan içeriğinin
yüksek olması, görme bozuklukla-

rına iyi gelmesi, kan şekerini dengelemesi;
A ve C vitaminleri, potasyum, kalsiyum
ve fosfor içeriği yönünden yüksek olma-
sıyla son yıllarda çok talep gören ve yetiş-
tiriciliği artan meyveler arasında yer
alıyor. Meyve suyu, pasta, dondurma, çi-
kolata, baharat, reçel, çay, kozmetik ve
ilaç sanayisinde ham madde olarak da
kullanılan mavi yemiş, kilosu 200 ile 250
liradan üreticilere sağladığı gelirle ilgi çe-
kiyor. Dünyanın en çok fındığının üretil-
diği Ordu’da, ürün çeşitliğinin
artırılmasına yönelik 2020 yılında Büyük-
şehir Belediyesi’nce çalışma başlatıldı. Bu
çalışma kapsamında Altınordu, Fatsa,
Gölköy, Gülyalı, Gürgentepe, Kabadüz,
Kumru, Perşembe, Mesudiye, Ulubey ve

Ünye ilçelerindeki 40 üreticiye toplam 12
bin mavi yemiş fidanı dağıtılarak 50
dekar alanda kapama bahçeler kuruldu.

Karadeniz'de yetiştirmek mümkün

ODÜ Ziraat Fakültesi Bahçe Bitkileri Bö-
lümü Öğretim Üyesi Prof. Dr. Ali İslam,
mavi yemişin ‘süper meyveler’ grubunda
yer aldığını söyledi. Mavi yemişin dün-
yada nadir bulunan meyve türü oldu-
ğunu belirten İslam, “Mavi yemiş her
yerde yetişmiyor. Seçici bir tür. Özellikle
toprak asitliğine karşı oldukça seçici.
Kuvvetli asit istiyor. Ülkemizde en asitli
toprakların Karadeniz’de olduğu bilini-
yor. Bölgemizdeki her yerdeki toprak kuv-
vetli asitli değil ama toprak koşulları
uygun olan bölgelerde açıkta yetiştiricilik
yapılmalı. Ürünlerde bütün meyve türle-
rinde şöyle bir kural vardır; meyveler taze

tüketim için üreti-
lirler. Öncelikli kulla-
nım alanı bu şekildedir.
Hasat periyodunu uzattığınız sürece üre-
ticiler daha çok kazanmış olur. Karade-
niz’de farklı rakımlarda mavi yemişi
yetiştirebiliriz hatta yüksek rakımlarda
yetiştirmek geç turfanda açısından belki
daha önemli olacaktır” diye konuştu. 

Çok iyi fiyatla alıcı bulunabiliyor

Birçok kişinin açıktan üretimin yanı sıra
saksılarda da ticari amaçla mavi yemiş
ürettiğini vurgulayan Prof. Dr. İslam,
“Mavi yemişin başta kurulum maliyeti
yüksek ancak çok iyi fiyatlarla alıcı bula-
biliyor. Bu nedenle belli bir sezonu geç-
tikten sonra iyi bir fiyattan alıcı
bulmasıyla birlikte ülkemizde de hızlıca
üretimi yayılmıştır. Saksılarda veya torba

kültüründe ti-
cari olarak mavi

yemiş yetiştirilmeye baş-
landı. Bunların önemli bir bölümü ihra-
catta gidiyor. Bir bölümü ise iç tüketimde
kullanılıyor. Mavi yemiş karlı bir ürün.
Eğer koşullarınız uygun ise bölgemizde
özellikle açıkta yetiştiricilik açısından bu
ürünü yetiştirmeyi tavsiye ederim. Satın
alımında da hiçbir sorun olmadığı görü-
lüyor. Ülkemizde mavi yemiş üretim mik-
tarı 10 bin tonlarla ifade edildiğini
söyleyebiliriz. Elbette bu rakam yeterli
değil. Ülke olarak bir hedef koymak gere-
kirse; 100 bin ton mavi yemiş üretimine
ulaşmamız gerekiyor. Eğer bu rakamlara
ulaşabilirsek ülke olarak biz bu üründe de
varız, diyebiliriz. 10-20 bin tonlar bizim
için çok büyük bir şey ifade etmiyor”
dedi. DHA
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Kripto para
karta sığacak

GATE Group da piyasaya bir debit kart çı-
karacağını duyurdu. Borsanın internet site-
sinden başvuru yapılabilen kart için, gelen

yüksek talep üzerine bekleme listesi oluşturulduğu
açıklandı. 30 ülkeyi kapsayan Avrupa Ekonomik
Alanı’nda (EEA) kullanılabilecek kart, şirketin Litvanya
merkezli iştiraki Gate Global UAB firması tarafından
sunulacak. Gate Visa adı verilen banka kartıyla, kullanı-
cılar kripto para birimlerini gerçek para birimlerine ko-
layca dönüştürerek harcayabilecek.Banka kartıyla sahip
olunan kripto varlıkları mağaza içi veya çevrim içi alış-
verişlerde kullanılmak üzere paraya dönüştürüyor.
Böylece kripto paralar, dünya çapında Visa Card kabul
eden 80 milyon ticari lokasyonda sorunsuz ve güvenli
bir şekilde ödeme yapmak için kullanılabiliyor. Gate
Card adlı mobil uygulama aracılığıyla, kartla yapılan
harcamalar güvenli ve güvenilir bir şekilde izlenip yöne-
tilebiliyor.

Günlük yaşamla arasında bağ var

Gate Group Kurucusu ve CEO'su Dr. Lin Han, ko-
nuyla ilgili açıklama yaparak, “Kripto ile günlük yaşam
arasında bağ kuran ve kullanıcıları finans ekosistemine
daha fazla kazandıran bu yenilikçi çözümü pazara
sunmaktan heyecan duyuyoruz. Gate Visa ile kullanıcı-
larımız kripto paralarıyla tüm dünyada sorunsuz bir
şekilde ödeme yapabilecek” dedi. Visa'nın Kripto Para-
lardan Sorumlu Başkanı Cuy Sheffield ise “Visa’nın
küresel ticaret ve finans kurumları ağı ile kripto ekosis-
temi arasında köprü olma görevi üstlenmek istiyoruz.
Gate Visa ile kripto para sahiplerine, Visa'nın kabul
edildiği her yerde ödeme yapmak üzere dijital varlıkla-
rını dönüştürmenin ve kullanmanın sorunsuz bir yo-
lunu sunuyoruz” diye konuştu.

30 ülkede kullanılabilecek

10 yılda kripto para borsası, açık blokzinciri, merkezi-
yetsiz finans, araştırma ve analiz, risk sermayesi yatı-
rımı, cüzdan hizmetleri ve kuluçka laboratuvarlarından
oluşan büyük bir ekosisteme dönüşen Şirketten yapılan
açıklamada, yeni karta talebin yüksek olduğu belirtildi.
Başvuru kayıtlarından bir bekleme listesi oluşturuldu-
ğuna dikkat çekilen açıklamada, Avrupa Birliği'nin 27
üyesi ile Avrupa Serbest Ticaret Birliği üyesi dört ülke-
den üçünü kapsayan EEA’daki kullanıcılara açık olan
başvuruların, Gate.io’nun internet sitesinden yapılabil-
diği duyuruldu. HABER MERKEZİ

Gate.io’nun ana şirketi Gate Group, ilk Visa
kartını çıkaracağını açıkladı. Avrupa’daki 
30 ülkede geçerli olacak kart sayesinde,
kripto paralarla mal ve hizmet alımları 

kolayca yapılabilecek. 
Yeni karta yönelik 
yüksek talep, başvuru
kayıtlarından bir 
bekleme listesi
oluşturulmasına neden
oldu
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Sorunları adım adım çözeceğiz
Bakan Bilgin, Emekleri Ya-
salara Takılanlar Derneği
(EYTDER) Genel Başkanı
Nalan Esmeray ve berabe-

rindeki heyeti, Bakanlığın Reşat Mo-
ralı Salonu'nda kabul etti. Emeklilikte
yaşa takılanların (EYT) Türkiye'nin 20
yıllık sorunu olduğunu belirten Bilgin,
bu konudaki mağduriyetlerin gideril-
mesi için gerekli yasal düzenlemeyi
hayata geçirdiklerini anımsattı. Soru-
nun çözümüne EYT platformlarının da
katkılar sunduğunu ifade eden Bilgin,

"Meselenin çözülmüş olması çok
önemli. Hukuk kuralları geriye doğru
işletilmez. Bu mağduriyet fikri de ora-
dan doğmuştu. Hukuka uygun bir dü-
zenlemeyle biz görevimizi yaptık."
dedi.

Çözülmesi gereken
dosya çok
Bakan Bilgin, çalışma hayatının bütün
sorunlarını çözme kararlılığında ol-
duklarını ifade ederek, şöyle konuştu:
"EYT gibi bir sorun çözüldü. Şimdi de

Meclis'te geçici işçiler sorunu var. Bu
sorunu da tarihsel olarak ciddi bir
adım atarak çözüyoruz. Biz bunları
seçim için yapmıyoruz. 'Bu konu se-
çime yetişir mi?' diye soranlar var.
Seçime yetişmesi gerekmiyor zaten
seçimi biz alırız. Bazı sorunlar seçim-
den sonra çözülecek. Çünkü önü-
müzde çözülmesi gereken çok sayıda
dosya var. Taşeron işçiler sorunu var,
başka sorunlar var. Onların hepsini
adım adım çözeceğiz. Çözmediğimiz
hiçbir şey olmayacak. Çalışma hayatı

huzurlu olursa, çalışma hayatında
işçi, işveren, devlet arasındaki ilişkide
emeğin hukukunu koruyan bir yakla-
şım hakim olursa sorunlar çözülür.
Bizim devletimiz sosyal bir devlettir.
Çalışanlarını, emeklilerini, emekçile-
rini korumak Anayasal görevidir." EYT-
DER Genel Başkanı Esmeray da EYT
düzenlemesinin yasalaşmasından do-
layı duyduğu memnuniyeti dile getire-
rek, düzenlemenin hayata
geçmesinde emeği geçenlere teşek-
kür etti. HABER MERKEZİ

Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanı Vedat Bilgin, “Önümüzde çözülmesi gereken çok sayıda dosya var. Taşeron işçiler
sorunu var, başka sorunlar var. Onların hepsini adım adım çözeceğiz. Çözmediğimiz hiçbir şey olmayacak” dedi

Ordu'da, ürün çeşitliğinin artırılmasına 
yönelik yapılan çalışmalarla 11 ilçede 
2020'de üretimine başlanılan mavi 
yemiş, yeni gelir kapısı oldu

yenİ gelİryenİ gelİryenİ gelİryenİ gelİryenİ gelİryenİ gelİryenİ gelİryenİ gelİryenİ gelİr
KAPISI 
mavİ yemİş

Prof. Dr. İslam, fındığın yanında üreticilerin farklı ürünleri de üretmesi
gerektiğini belirterek, “Ürün çeşitliliği açısından bölgemizde hakim bir

tür var; fındık ancak tek ürünle devam etmek bir üreticinin tek bir
ürüne yatırım yapmasının doğru olmadığını düşünüyorum. Bu ne-

denle ürün çeşitliliğine yönelmek önemli. Ürün çeşitliliği açısından
da bakıldığında da mavi yemişin iyi bir tercih olabileceğini ifade

edebilirim. Özellikle tarımsal faaliyetlerde Tarım ve Orman
Bakanlığı’nın bu konuda teşvikleri var. Yine farklı kuruluş-

lar tarafından da mavi yemiş üretimi için teşvik-
ler söz konusu” diye konuştu. 

Önemli 
teşvikler 
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Çiftçinin ilgisini çekecek fuar
Konya 19'uncu Uluslararası Tarım, Tarımsal Mekanizasyon ve Tarla Teknolojileri
Fuarı başladı. Fuarda TÜMOSAN da traktör ve zirai ekipmanlarını sergiliyor

AFETZEDE çiftçiler için çalıştık-
larını söyleyen TÜMOSAN Pa-
zarlama Müdürü Onur Koca,

“Bölgedeki çiftçiler için 60 milyon liralık bir
bütçe ayırdık. Türkiye'nin en büyük arazile-
rinin olduğu bir bölgeden bahsediyoruz.
Bu bölge bizim için oldukça kıymetli. Tarı-
mın da devam etmesi açısından elimizden
gelen desteği veriyoruz. Müşterilerimiaze
yenileme, yeni ürün verme anlamında ko-
laylıkları sağlıyoruz. Ortak bir kararla önce-
likli sevkiyatlarımızın tamamını afet
bölgesine veriyoruz” dedi. 

Türkiye'nin en büyük fuarı

Fuarda olmaktan büyük mutluluk duyduk-
larını belirten Koca, "Türkiye'nin en büyük
fuarında olmaktan memnuniyet duyuyo-
ruz, yurt içi ve yurt dışı katılımı çok yüksek.
Uluslararası niteliği taşıdığı için bize daha
da heyecan veriyor. Türkiye'de 90 satış ka-
nalımız var yerli üreticilerimizin tamamını
destekliyoruz. Yurt dışı ekiplerimiz yabancı

ziyaretçilerimizden de satış noktasında ak-
siyon alıyor. Türkiye'deki katma değeri yurt
dışına aktarmak bizim için mutluluk verici"
diye konuştu. 

Umut ışığı olmak istiyoruz

Depremin ilk gününden beri afetzedeleri-
mizle irtibat kurmaya çalıştıklarını söyleyen

Koca, "Bu noktada Albayrak Holding dı-
şında TÜMOSAN olarak 60 milyon liralık
bir bütçe ayırdık. Bu bütçede; yiyecek, giye-
cek, forklift desteklerimiz bulunuyor. 4 şe-
hirde yükleme ve boşaltma çalışmalarına
destek olan operatörlerimizle beraber 21
forkliftimiz var. Aynı zamanda Gaziantep
İslahiye'de depremin 3'üncü gününden beri

devam eden bir aşevimiz var. Günde 3 bin
kişiye yemek veriyoruz. Yakın zamanda
yine yeni bir ortaklıkla psikoloji merkezi
açarak küçük arkadaşlarımıza bir umut
ışığı sağlamayı amaçlıyoruz" ifadelerini
kullandı.

Kolaylık sağlıyoruz

Depremin vurduğu illerdeki çiftçiler için de
birçok kolaylık sağladıklarını belirten Koca
“Çiftçilerimiz, ana üreticilerimiz. Biz bu-
rada üretip, burada satan üreticilerimizin
destekleriyle var olan bir firmayız. Onlara
gerek traktörlerini koruma, gerekse çalış-
malarını düzenlemek için ayrıca ortak bir
fon çalışması içerisindeyiz. Depremin ilk
gününden beri satış kanallarımız, pazar-
lama ekiplerimiz, satış sonrası ekiplerimizle
beraber hem üreticilerimizle hem de kendi
kanallarımız vasıtasıyla iletişimdeyiz. Kon-
teyner yardımları sağlıyor, temel ihtiyaçları
için destek veriyoruz. Önemli bir bölge, ta-
rımın devam etmesi gerekiyor. AA
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T ürk Devletleri Teşkilatı Olağan-
üstü Zirvesi, Cumhurbaşkanı
Recep Tayyip Erdoğan'ın ev sa-

hipliğinde, "Afet-Acil Durum Yönetimi ve
İnsani Yardım" teması ile Ankara'da dü-
zenleniyor. Cumhurbaşkanı Erdoğan zir-
vede açıklamalarda bulundu. “Türkiye'de
6 Şubat'ta yaşanan deprem felaketinin ar-
dından bugün "Afet Acil Durum Yöne-
timi ve İnsani Yardım" temalı olağanüstü
zirvemiz vesilesiyle bir araya geldik”
diyen Erdoğan, “Çağrıda bulunan can
Azerbaycan'ın Cumhurbaşkanı Sayın
İlham Aliyev'e şükranlarımı sunuyorum.
Bu toplantının başarılı şekilde icra edil-
mesi için gayretlerini esirgemeyen dönem
başkanı Özbekistan Cumhurbaşkanı Şev-
ket Mirziyoyev ve katılımlarınızdan dolayı
siz dost ve kardeşlerime teşekkür ediyo-
rum” ifadelerini kullandı. 

Yalnız bırakmadınız

Türkiye'nin güneyinde 11 kentin 6 Şubat
tarihinde şiddeti ve yıkıcılığı itibarıyla
dünyada eşine az rastlanır bir tabii afetle

sarsıldığını belirten Erdoğan, “Bu dep-
remlerden yaklaşık 14 milyon vatandaşı-
mız doğrudan etkilenirken, 49 binden
fazla insanımız hayatını kaybetti, 115 bin-
den fazlası yaralandı. Kendi insanları-
mızla birlikte depremde vefat eden Türk
Devletleri Teşkilatı üye ve gözlemci ülke
vatandaşı kardeşlerimiz için de burada
başsağlığı diliyorum. Bu büyük felaketin
yaralarını sarmak için tüm imkanlarımızı
seferber ettik. 6 Şubat'ta yaşadığımız dep-
remlerin şiddeti ve yol açtığı yıkımın bü-
yüklüğü üzerine uluslararası yardım
çağrısında bulunduk. Türk dünyası yar-
dıma ilk koşanlar arasında yer aldı. Acılar
paylaşıldıkça azalır anlayışı ile en zor anı-
mızda bizi yalnız bırakmadınız. Arama
kurtarma ekipleriniz birçok vatandaşımızı
yeniden hayata bağladı. Kurduğunuz
sahra hastaneleri ile yaralılarımızın teda-
visine yadım ettiniz. Gönderdiğiniz ata
yadigarımız çadırlar vatandaşlarımıza
yuva oldu. Aziz milletimiz bu desteğinizi
hiçbir zaman unutmayacaktır” dedi. 

Önemli adımlar attık

Birleşmiş Milletler'in 16 Şubat'ta Tür-

kiye için acil yardım çağrısı yayınladığını
belirten Erdoğan, “Avrupa Birliği Ko-
misyonu ve dönem başkanı İsveç tara-
fından 20 Mart'ta uluslararası bağışçılar
konferansı düzenlenecek. Bu uluslar-
arası yardım faaliyetlerine de destek ve-
receğinizden şüphe duymuyorum.
Afetler ve etkileri ile mücadelede çok ta-
raflı iş birliğimizi artırmamız gerektiği
aşikardır. Esasen teşkilatımız bünye-
sinde bu yönde bazı adımlar atmıştık.
Semerkant zirvesinde ticaretimizi ve eko-
nomik bütünleşmemizi artıracak önemli
adımlar attık. Kuruluş anlaşması bugün
imzalanacak Türk Yatırım Fonu'nun
oluşturulması bu adımların başında ge-
liyor. Fon sayesinde KOBİ'lere, kalkınma
projelerine, ulaştırma ve lojistik zincirle-
rine, alt yapı projelerine, tarım ve turizm
alanlarındaki yatırımlara ve yenilenebilir
enerji çalışmalarına destek sağlanacaktır.
Tüm bu alanlarda firmalarımızın finans-
mana erişimi kolaylaşacak, bölge içi ti-
carette teşvik edilecektir. Bu süreçteki
kıymetli destekleriniz ve katkılarınızdan
dolayı sizlere teşekkür ediyorum” 
açıklamasında bulundu. 

HALKLARIN Demokra-
tik Partisi (HDP) İs-
tanbul Milletvekili Ali

Kenanoğlu, İstanbul’daki dep-
rem riskini Meclis gündemine ta-
şıdı. İstanbul’da binaların yüzde
70’inin riskli olduğunun altını
çizen Kenanoğlu, İstanbul’da
toplanma alanlarının yetersizli-
ğine değinerek, merkezi yöneti-
min yerel yönetimi güçlendirerek
depreme hazırlık yapması gerek-
tiğini belirtti. Kenanoğlu, “99
depremi bir milat olarak alındı,
yönetmelikler değiştirildi, birta-
kım yeni yönetmeliklerle binala-
rın yapılması uygun görüldü.
Şimdi bu, şu anlama geliyor: İs-
tanbul’daki binaların yüzde 70’i
eski yönetmeliğe göre yapılmış ve
riskli binalar yani İstanbul’da
yüzde 70 riskli bina var. Binadan
bahsediyoruz, bağımsız bölüm-
den değil; yüzde 70 riskli bina
çok sayıda bağımsız bölüme de
tekabül ediyor. Tabii, başka bir
veriye göre de -yani yine bu Dep-
rem Araştırma Komisyonuna su-
nulan raporlardan
bahsediyorum, rastgele veriler
değil bunlar- 250 bin bina risk al-
tında yani ya yıkılacak ya ağır
hasar alacak ya da işte kolon,
kiriş içinde oturamaz vaziyete ge-

lecek. Tabii, bunlar yapılırken
büyük oranda -altını tekrar çize-
rek söylüyorum- zemin yapısına
bakılmadan, zemin etütlerine ba-
kılmadan ortaya konan binalar.
Ya, esasında zeminlere bakıldığı
takdirde bunların sayısının çok
daha fazla olacağı görülecektir.
Dolayısıyla İstanbul’da 250 bin
binanın yıkılacağı yani ya çok
ağır hasar göreceği ya da yıkıla-
cağı öngörüldüğü bir yerde karşı-
laşacağımız felaketin durumunu
anlamamız gerekir” dedi. 

Boş arazi yok

Toplanma alanlarının yetersizli-
ğini hatırlatan Kenanoğlu, “Peki,
İstanbul’da bu yıkım sonrasında
insanlar ne yapacak yani nereye
gidecekler? İstanbul’da deprem-
ler için toplanma alanları
AVM’ler ve mezarlıklar arkadaş-
lar. Bir deprem olduğu zaman
yani depremden kurtulabildiysen,
sokağından çıkabildiysen, mahal-
lenden dışarı çıkabildiysen en ya-
kındaki ya AVM’ye gideceksin ya
da mezarlığa gideceksin, başka
toplanma alanı yok. Niye?
Çünkü önceden tespit edilmiş
toplanma alanları imara açılmış,
buralara binalar yapılmış dolayı-
sıyla toplanma alanı dediğimiz o

büyük boş araziler kalmamış.
Şimdi, sizin yani İstanbul’da ya-
şayan insanların depremden kur-
tulması anında dahi kendilerini o
alandan dışarı çıkartma imkân-
ları kalmamış, bu felaketlerin -
bunun yol açacağı felaketler-
tabii ki alınacak tedbirlerle önlen-
mesi gerekiyor” açıklamasını
yaptı. HABER MERKEZİ

Cumhurbaşkanı Erdoğan, Türk Devletleri Teşkilatı Olağanüstü Zirve Toplantısında açıklamalarda bulundu. Erdoğan, "6 
Şubat'ta yaşadığımız depremlerin şiddeti ve yol açtığı yıkımın büyüklüğü üzerine uluslararası yardım çağrısında bulunduk.
Türk dünyası yardıma ilk koşanlar arasında yer aldı. En zor anımızda bizi yalnız bırakmadınız. Gönderdiğiniz ata yadigarı-
mız çadırlar vatandaşlarımıza yuva oldu" ifadelerini kullandı. Erdoğan, "Afetlerle mücadelede iş birliğini artırmalıyız" dedi

HABER MERKEZİ

YÜKSEK Seçim Kurulu (YSK) Baş-
kanı Ahmet Yener, kurulun bugün
yaptığı toplantıya ilişkin açıklamada

bulundu. Yener, yurt dışı seçmen kütüğüne ka-
yıtlı kişilerin oy kullanacağı ülkelerin tespitine
yönelik çalışmanın tamamlandığını söyledi.
Yener, yapılan çalışma sonucunda, 75 ülke ve
156 temsilcilikte vatandaşların oy kullanabile-
ceğini ifade ederek, “2018 yılında yapılan se-
çimlere ilaveten bu yıl yapılacak olan
seçimlerde, 15 yeni ülkede daha sandık kurul-
masının gereği tespit edilmiş olup, bu ülkeler;
Afganistan, Belarus, Brezilya, Estonya, Fas,
Karadağ, Kore Cumhuriyeti, Libya, Litvanya,
Malezya, Nijerya, Pakistan, Portekiz, Slo-
vakya ve Tanzanya olarak belirlenmiştir.
Ayrıca kurulumuz bugün yapmış olduğu çalış-
malarda sandık kurullarının teşekkülüne iliş-
kin ilke kararlarını belirlemiştir. Ayrıca
belirtmiş olduğumuz 75 ülke ve 156 temsilcili-
ğine ilaveten vatandaşlarımızın yoğun olarak
bulundukları yerleşim yerlerinde de sandık ku-
rulmasına ilişkin çalışmalar devam etmekte-
dir” açıklamasını yaptı. DHA

IS BIRLIGINI 
ARTIRMALIYIZ

AİLE MECLİSİMİZ 
DAHA DA GÜÇLENDİ
Cumhurbaşkanı Erdoğan konuşmasının so-
nunda, “Bugünkü zirvemizi birliğimiz gücü-
müzdür şiarıyla icra ediyoruz. Kuzey Kıbrıs
Türk Cumhuriyeti'nin de aramıza katılmasıyla
aile meclisimiz artık daha da güçlendi. Teşki-
lat olarak Kıbrıs Türk Halkına güçlü ve kararlı
desteğimizi somutlaştırdık. KKTC'nin tanınması
ve Kıbrıs Türk'ü kardeşlerimizin maruz kaldığı
kısıtlamaların kaldırılması için verdiğimiz mü-
cadeleyi sürdüreceğiz. Ukrayna'daki savaşın
barışla sonuçlanması için diyaloğumuz devam
ediyor. Aracılık ettiğimiz tahıl mutabakatı ve
esir takası Ukrayna savaşında tarafların ortak
bir zeminde buluşabileceğini gösterdi. Nevruz
Bayramını kutluyorum. Ramazan ayının hayır-
lar getirmesini diliyorum. Deprem bölgesinde
ebediyete uğurladığımız 50 bine yakın vatan-
daşımıza rahmet diliyorum” dedi. 

Bİnaların 
yüzde 70'i riskli
HDP İstanbul Milletvekili Ali Kenanoğlu, İstanbul’da binaların yüzde
70’inin riskli olduğuna dikkat çekti, merkezi yönetimin yerel yönetimi
güçlendirerek depreme hazırlık yapması gerektiğini vurguladı

15 ülkede
daha 
sandık 
kurulacak
YSK Başkanı Ahmet Yener, yurt dışı
seçmen kütüğüne kayıtlı kişilerin oy
kullanacağı ülkelerin tespitine yönelik
çalışmanın tamamlandığını belirterek,
"2018 yılında yapılan seçimlere
ilaveten bu yıl yapılacak seçimlerde 15
yeni ülkede daha sandık kurulmasının
gereği tespit edilmiştir" dedi



T ürkiye, Kahramanmaraş ve
Hatay'da meydana gelen
depremlerle sarsılırken; yerel

yönetimler de olası bir depreme
karşı önlem ve hazırlıklarını hızlan-
dırdı. Konuya ilişkin Damga'ya ko-
nuşan Küçükçekmece Belediye
Başkanı Kemal Çebi, “İmar barışı

olan binaların hepsini taramamız lazım. Kü-
çükçekmece’de yaklaşık 41 bin bina var. 41 bi-
nanın 380 civarında bağımsız bölüm var.
Toplamında 6 bin küsur binanın yeniden tek
tek taranmasını ve karne çıkarılmasını istiyo-
ruz. Bunun için de bütün binaların girişine
barkod sistemi kuruyoruz” ifadelerini kullandı.

nDeprem bölgesinde yaptığınız yardımlarınız
aniden mi oluyordu? Önceden birikimleriniz,
fonunuz, arşivlemeniz tırınız var mı? Her-
hangi olası bir depremde Küçükçekmece Bele-

diyesi’nin bir planlaması
var mı? 

Küçükçekmece ile ilgili şunu söyleyebilirim.
Arama kurtarma ekibinden malzemeleri de
dahil bizde vardı. Bunları geliştirdik. Hem
malzeme adetlerini hem de stoklama adetle-
rini yükselttik. Arama kurtarma ekibimizi
hem sayısal hem de nitelik açısından ge-
liştirdik. Eğitimlere, tatbikatlara gönder-
dik. 25 kişilik ekibimiz var.
Yetiştirdiğimiz 25 kişimiz daha var.

Bununla ilgili yeni
müracaatımız var
fakat henüz yap-
mış değiliz, üze-
rinde duruyoruz.
Toplamda pro-
fesyonel olarak

50 kişilik ekip ola-
cak. Yine de bu

sayılar az. Bu
depremi gör-

dükten sonra
belediyenin
bu konu-
daki ekibi
ve ekip-
manı çok
daha
güçlü ol-
ması gerekti-
ğini fark ettik.
Malzeme açı-
sından lojistik
depolarımızda
kısmen stok
dâhilinde ilk
etapta lazım
olan çadır, bat-
taniye, gıda
malzemesi, ev

eş-
yası vardı. Dep-

reme birinci katkımız
arama kurtarma ekibini intikal ettirmek. İstan-
bul Valiliği ve AFAD’ın taleplerine göre birlikte
yapıyoruz. Hemen arkasından iş makinelerini
göndermek; diğer yardımlar olarak barınma,
gıda, kıyafet çalışmalarını yaptık. İlk hafta
yardım malzemesi olarak 61 tır gönderdik.
Yardımlar merkezlere gitti dolayısıyla köy-
ler kaldı. Biz dördüncü günden itibaren
göndermiş olduğumuz araçlarla köylere
gitmeye başladık. İkinci günden itibaren
halkın dayanışmasıyla yapıldı. İnsanlar
bu konuda çok duyarlılık göstererek yı-
ğınla ne bulduysa getirdiler.

nSizin üzen bir detay olmuş muydu?
Evet. Hayıflandığımız bir nokta var. Bu
insanların yüzde 70-80’i ölmeyebilirdi.
Belki devlet de bu büyüklükteki depremi
aynı anda kapasitesini kavrayamadık. Eğer
kavramış olsaydık bu büyüklükteki deprem-
den belki ölen insanların yarıdan fazlasını sağ
çıkarmak mümkündü. Biz mümkün olduğu
kadar ulaşmaya ve erken gitmeye çalıştık.
Şehri gezdiğimde önemli bir kısmı artık şehri
terk etti ama orada kalanlar var. Bunların git-
tikleri şehirde o imkânları bulabilirler ama

dep-
rem böl-
gesindeki
şehirlerde bula-
mayacakları imkanlar
var. Psikolojileri bozuldu, des-
teklerin gitmesi lazım. Çocukların her türlü
desteğe ihtiyacı var. Hatay Samandağ’da
kreş, çocuk bakımevi, oyun alanı kurduk.

nİstanbul depremi konuşuluyor. İstan-
bul’un genel durumuyla ilgili ilçenizi nasıl
değerlendirirsiniz? Bununla ilgili verileriniz

var mı? 
“İmar barışının sorgulanması

lazım. İmar barışı olan binala-
rın hepsini taramamız

lazım. Küçükçekmece’de
yaklaşık 41 bin bina

var. 41 binanın 380
civarında bağımsız
bölüm var. Topla-
mında 6 bin
küsur binanın
yeniden tek tek
taranmasını
ve karne çıka-
rılmasını isti-
yoruz. Bütün
binaların gi-
rişine barkod
sistemi kuru-

yoruz. 
Okunduğu

zaman bina ile
ilgili tüm 

bilgileri 
veriyor.
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MEHMET
MERT

söylEşi

nKentsel dönüşüm çalışmaları için neler söylersiniz?
Kentsel dönüşüm belediye başkanlarının işi değil. Öneriler
olabilir ancak bu bilimin işi. Bunun içerisinde üniversiteler,
belediyeler olacak ama lokomotifi üniversiteler olacak,
şehir planlamacıları, mühendisler, mimarlar odası, jeofi-
zikçiler olacak. Biz kendi kendimizin kimliğini bilmemiz
lazım. Sokak sokak, bina bina hepsini bilmemiz gereki-
yor ve bunlarla ilgili hızlı öneriler, raporlar hazırlayıp
yetkimizi aşacağımız yerlerde bu yetkili yerleri zorla-
mamız gerekiyor. Yeni bir imar yasasıyla kuralların uy-

gulanabilmesi için sıkı denetimin
yapılması gerekir. Denetle-

yenlerin cezası uygu-
layanlardan fazla

olması
lazım.

KENTSEL DÖNÜŞÜM 
BAŞKANLARIN 

iŞi DEĞiL

Küçükçekmece Belediyesi, depremden et-
kilenen vatandaşlarımıza ulaştırılmak
üzere yardım kampanyası başlattı. Kentin
pek çok noktasında yardım toplama mer-
kezleri oluşturdu. Belediye Başkanı Kemal
Çebi, “Kahramanmaraş ve çevre illerde his-
sedilen depremde, hayatını kaybeden tüm
vatandaşlarımıza Allah’tan rahmet, yaralılara
acil şifalar diliyorum. Sivil Savunma Amirliği-
mize bağlı Arama Kurtarma Ekibimiz ve yar-
dım araçlarımız yolda, deprem bölgesine
ulaşmaya çalışıyor. Acımız çok büyük. Gün;
dayanışma ve birlik beraberlik günüdür. Küçük-
çekmeceli hemşehrilerim beni hiç şaşırtmadı
ve dayanışma noktalarımıza yardımlarını ilet-
meye başladılar. Yüzlerce vatandaşımız da kan

bağışında bulunarak desteklerini
gösterdi. Aklımız, kalbi-

miz deprem böl-
gesinde”

dedi.
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Küçükçekmece Belediyesi, afet bölgesinden ilçeye gelen 30
depremzedeyi kentteki otellere yerleştirdi. Küçükçekmece Bele-
diye Başkanı Kemal Çebi, Sosyal Yardım İşleri Müdürlüğü Hizmet
Binası’nda afetzedelerle bir araya gelip, ihtiyaç ve taleplerini dinle-
yerek, acılarını paylaştı. Kente gelen 195 depremzede vatandaşa,
Sosyal Yardım İşleri Müdürlüğü tarafından kıyafet desteği, 2671 hij-
yen ürünü, engelli vatandaşlara da walker desteği verildi. Depremze-
delere ulaşım imkânı da sunan Küçükçekmece Belediyesi, Saha
Çözüm ekibi personeli eşliğinde vatandaşları bulundukları yerden ala-
rak, Sosyal Yardım İşleri Müdürlüğü Hizmet Binasına getiriyor.  Küçük-
çekmece Belediyesi Aşevi de vatandaşların yerleştirildiği adreslere,
günde iki öğün sıcak yemek gönderiyor. İhtiyaç duyan depremzedelere,
talep etmeleri durumunda Kadın ve Aile Hizmetleri bünyesinde hizmet
veren Aile Danışma Merkezleri’nde psikoterapi hizmeti de veriliyor. Bele-
diye Başkanı Kemal Çebi, “Deprem bölgesinden gelen ve Küçükçekmece-
mizde misafirimiz olan vatandaşlarımızın ulaşım, barınma, giyecek ve
gıda ihtiyaçlarını sağlıyor, kendilerini güvende hissetmeleri için var gücü-
müzle çalışıyoruz. Bu anlamda ilçemize gelen depremzede vatandaşları-
mızın ilgili numaradan bize ulaşmaları yeterlidir” diye konuştu. 

30 DEPREMZEDE
MiSAFiR EDiLDi

Damga'ya konuşan Küçükçekmece Belediye 
Başkanı Kemal Çebi, olası İstanbul depremi öncesinde 

özellikle imar barışından faydalanan binaların taranması
gerektiğini söyledi. Çebi, “İmar barışının sorgulanması 

lazım. Bu imkandan istifade eden binaların tek tek 
incelenmesi lazım. Bunu atlayamayız” diye konuştu
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Küçükçekmece Belediyesi Hünerli Eller Çarşısı’ndaki kadınların, Hatay’da deprem-
den etkilenen kadınlar için hazırladıkları kutular, dayanışmayı örmek amacıyla Hatay

Samandağ’daki kadınlara gönderildi. Belediye Başkanı Kemal Çebi, 8 Mart Dünya Ka-
dınlar Günü’nün ülkemiz ve dünya tarihi açısından çok

önemli bir yere sahip olduğunu vurgulayarak,
“Bugünün anısına Küçükçekmeceli kadınlar

bize en büyük desteği vererek, oradaki
kadınlar için el emeği göz nuru ürün-

ler hazırladı. Bizler de hazırladığı-
mız bu ürünleri depremden
etkilenen kadınlara ulaştır-
dık. Şunu çok iyi biliyoruz
ki bu zor günleri daya-
nışma içerisinde at-
latacağız” diye
konuştu.

DAYANIŞMA
iLE ATLATACAĞIZ

Kahramanmaraş merkezli 2 büyük
depreme değinen Kemal Çebi, “Hayıf-
landığımız bir nokta var. Bu insanların

yüzde 70-80’i ölmeyebilirdi. Belki devlet
de bu büyüklükteki depremlerin kapasi-

tesini aynı anda kavrayamadı. Eğer
kavramış olsaydık bu büyüklükteki
depremden belki ölen insanların

yarıdan fazlasını sağ çıkar-
mak mümkündü”

dedi. 

HAYIFLANDIĞIM
BiR NOKTA VAR!

Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de Basın:(1797082)
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İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, Adana’da düzenlenen “Deprem Eylem Planı Çalışma
Toplantısı”nda konuştu. “Çadırların, konteynerların eksik olduğu yerde, hızlıca konut
ihalelerinin konuşuluyor olması, büyük bir ayıptır, trajedidir” diyen İmamoğlu, “Bu eksiği, net
olarak söyleyeyim, mevcut akıl gideremez. Biz gideririz. Merkezi yönetimin, katılımcı bir bakış
açısı ve yerel yönetimlerle birlikte çalışmasını, biz sağlarız. Bunu başaramazsak, sorunları
gerçekte çözmüş olmayız. Sadece göz boyar ve ertelemiş oluruz ” ifadelerini kullandı.

İ stanbul Büyükşehir Belediyesi (İBB),
Adana Büyükşehir Belediyesi ve İstan-
bul Planlama Ajansı (İPA) iş birliğiyle,

“Adana Deprem Eylem Planı Çalışma Top-
lantısı” düzenlendi. Moderatörlüğünü Prof.
Dr. Tarık Şengül’ün yaptığı “Bilimin Rehber-
liğinde Depreme Dayanıklı Kent” konulu
panele; Prof. Dr. Alper İlki, Prof. Dr. Bahar
Yetiş, Prof. Dr. Barış Binici, Prof. Dr. Ebru
Voyvoda, Prof. Dr. Kayıhan Pala, Prof. Dr.
Murat Şeker, Prof. Dr. Naci Görür ve Prof.
Dr. Süleyman Pampal katıldı. 

Acıları paylaşacağız

Olası afetler öncesinde, anında ve sonra-
sında yaşanacak sorunları tespit ederek,
problemlerin önlemlerini almakla sorumlu
yöneticiler olduklarına vurgu yapan İma-
moğlu, “Bu toprakların kültüründe yoğrul-
muş hiç kimse bu tür yapılan çalışmalarla
ilgili bir teşekkür beklemez. Bu topraklarda
afet, yıkım, kayıp söz konusu. Siyasi hesap-
lar biter, kenetlenip kayıp yaşayanların ya-
nında olunur kayıtsız şartsız. Dayanışma ve
paylaşım, her duygunun önüne geçer. O ne-
denle vazifemiz ve sorumluluğumuz olduğu

için bölgedeydik. O nedenle sürecin tahlili,
analizi için Zeydan Başkanımızla birlikte İs-
tanbul'daydık. O nedenle bugün buradayız.
Adana’dayız. Yaraları saracağız. Acıları pay-
laşacağız. Zarar gören kimsenin mağduriye-
tine ve unutulmasına asla izin
vermeyeceğiz” şeklinde konuştu. Sorumlu-
luklarının bu noktada bitmediğini belirten
İmamoğlu, “Bizleri Büyükşehir Belediye
Başkanı seçen milyonlarca vatandaşımıza
karşı, başka sorumluluklarımız da var. Örne-
ğin vatandaşlarımıza depremle ilgili kaygıla-
rına gerçekçi bir biçimde, asla onları
yanıltmadan, aldatmadan manipüle etme-
den, günü kurtarmak değil, geleceği sağlıklı
bir şekilde inşa etmek adına, gerçekçi bi-
çimde yanıt vermek ve olabildiğince kaygıları
giderip, sürece dair seferberlik duygusuyla
en üst sorumlulukta, birlikte çalışma gör-
eviyle karşı karşıyayız” ifadelerini kullandı. 

Utanç duydum

Zaman geçirmeden acilen bir yönetim refor-
muna ihtiyaç olduğunu belirten İmamoğlu,
“Bu reformun en önemli parçası, kaçınılmaz
olarak güçlü yerel yönetimler olmak zorun-

dadır. Ve bizler, yeni dönemde bu reformu
mutlaka milletimizle buluşturacağız. Türki-
ye'nin bir an önce ulusal, bölgesel ve kentsel
düzeylerde güçlü planlama anlayışına da
dönmesi gerekiyor. Deprem bölgesinde, er-
tesi gün telaş içinde, hala artçılarla sarsılan
bölgede konut projeleri yapan anlayışı hem
ürkerek hem de üzülerek izledik. Çadırların,
konteynerların eksik olduğu yerde, hızlıca
konut ihalelerinin konuşuluyor olması,
büyük bir ayıptır, trajedidir. Oysa merkezi
yönetim, bunun yerine bölgesel ölçekte ve
katılımcı biçimde, bölgesel kalkınmaya
vurgu yapan, hızlı bir ve eylem planı sürecini
başlatmalıydı. Konuta kadar uzanan yeni-
den inşaat süreci, bir bütün olarak kurgulan-
malı ve hayata geçirilmeliydi. Ekranlarda
gördük. Bir blok yerinin temelini açıp, ‘Ko-
nuta başlıyoruz’ diye televizyonda tam 15
dakika, bir blok, iki blok inşaatlarını göstere-
rek insanlara, ‘Biz size konuk yapıyoruz’
diye tanıtım yapan devletimizin kanalı
TRT’den izledim ve utanç duydum” diye
konuştu. 

Üzücü ve ürkütücü

“Dünyanın ve Türkiye'nin, önümüzdeki
birkaç yüzyılına iz bırakacak şekilde inşası
konuşulur, tartışılırken, bir yandan deprem-
zedelere geçici konutları yapılarak, onlara
tahsis edilme süreci hayata geçirilmesi bek-
lenirken, insanlara basit bir kod, birkaç blok
inşaatın temelini atma gayreti ve bina in-
şaatı gayreti üzücüdür, ürkütücüdür” diyen
İmamoğlu, “İşte bu eksiği, bilim giderir. Bu
eksiği, teknik beceri gider, Bu eksiği, net
olarak söyleyeyim, mevcut akıl gideremez.
Biz gideririz. Merkezi yönetimin, katılımcı
bir bakış açısı ve yerel yönetimlerle birlikte
çalışmasını, biz sağlarız. Çünkü, bunu ba-
şaramazsak, sorunları gerçekte çözmüş ol-
mayız. Sadece göz boyar ve ertelemiş
oluruz” ifadelerini kullandı.
HABER MERKEZİ

SORUNLARI 
BİZ GİDERİRİZ! T ürkiye yüzyılına giderken felaketler yakamızı

bırakmıyor... 
Şanlıurfa Valisinin konuşmasını dinlerken

donup kaldığım ve ne düşüneceğimi bilemediğim bir
an yaşadım!

“Bu yağmur rahmettir, rahmetin de bu tür zah-
metli tarafları olacak!” dedi.

Kader planı ülkemiz için çalışmaya devam ediyor
ve depremden sağ çıkanları bu defa selde yitiriyoruz.
Zar zor çadır bulmuş, güç şartlarda yaşamaya çalı-
şan insanlar bu defa da sele kapılmamak için müca-
dele ediyor.

Hastaneleri, bodrum katları sular basıyor, yollar
çöküyor, araçlar, tırlar sürüklenip gidiyor...

***
Şanlıurfa’da henüz iki ay önce görkemli bir törenle

hizmete açılmış olan Abide ve Karakoyun köprüsü
kavşaklarının açılış gününde, Belediye Başkanı Zey-
nel Abidin Beyazgül, “UrfaTürkiyeYüzyılınaHazır”
etiketi ile şu mesajı paylaşmış sosyal medya 
hesabından; 

“Açılışı çok güzel oldu, bahtı da güzel olsun inşal-
lah, memleketimize yıllarca hizmet etsin. Şanlıurfa-
mıza hayırlı olsun.”

Ömrü iki aymış! 
“Rahmetin zahmetli tarafları” işte... 

***
Açılışında, Recep Tayyip Erdoğan’da, Büyükşehir

Belediyesinin yaklaşık 1 milyar liraya yakın bütçe ile
yatırımlar gerçekleştirmiş olduğundan bahsediyor ve
belediyenin kendini en güzel şekilde ispat ettiğini
övgü dolu sözlerle anlatıyordu. 

Yatırım derken,  yine bu adı geçen köprü kavşak-
ları, asfalt şantiyesi ve 156 kilometre beton yol, 1
milyon 860 bin beton parkeyi içine alan yatırımlar
bunlar... 

Bizim gelişmişlikten anladığımız şeyler beton ile
ölçülüyor nedense?

O da rahmet ve kader planı sebebiyle sele kapılıp
gidiyor!

***
Öve öve bitiremedikleri kavşak, asfalt, alt geçit

sular içinde. Kurtarma ekipleri seller arasından in-
sanları kurtarmaya çalışıyor. 

Doğanın gücü ile savaşmamayı biz ne zaman öğre-
neceğiz? 

Bu planlar yapılırken neden mühendisler, mimar-
lar, çevre şehircilik ilgilileri ile bir mutabakat sağlan-
madan bu yatırımlar gerçekleşiyor? Yeni yapılacak
konutlarda bu fikir birliği sağlandı mı bilmiyoruz.

***
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, deprem

bölgelerinde depremzedeler için yapılacak konutları
bir yıl içinde bitireceğiz diye konuşuyor.

Bu kadar hızlı karar vermenin, aceleci davranma-
nın önümüzdeki yıllar içinde yeniden böyle büyük fe-
laketlere yol açacağı endişesini taşıyorum.

Bir mezar taşı yaptırmak için bile, mermerciler
mezar sahiplerine en az 6 ay-1 yıl gibi beklemesi ge-
rektiğini, kazılan toprağın ancak o sürede oturacağını
söylediğini hepimiz biliriz değil mi?

O halde?
***

Meteoroloji Genel Müdürlüğü’nün uyarılarını hepi-
miz dikkate alırız. Ama vatandaşın alabileceği önlem
ne kadar olabilir? 

Adıyaman ve Urfa’da da sele karşı uyarı yapılmış.
Ancak uyarı yapmakla önlem alınmış olmuyor! Bod-
rum katlarda oturanlara “evinizde kalmayın” dediği-
nizde orada yaşayanların nereye gideceklerini de
söylemedikten sonra uyarının bir anlamı kalmıyor?
Hastanenin su basan acil servisinde yatan hastaları
vatandaş nereye taşıyacak? 

***
“Bu yağmur rahmettir, rahmetin de bu tür zah-

metli tarafları olacak” dediler ama bu kadar zahmet
bize çok fazla geliyor artık...

Sevgiyle kalın

Rahmetin zahmetli 
tarafları...

BÜYÜK
BİR AYIP

kentsel dönüşüm konusuna da değinen Ekrem İmamoğlu, “Arkadaşlarım hesapladılar. İstanbul'da
sadece bina güçlendirmesi için gereken kaynak, en iyimser hesaplamalarla, Büyükşehir
Belediyemizin yaklaşık 5 yıllık bütçesi kadar. Yani hiçbir iş yapmayalım, çalışanlarımıza bile maaş
ödemeyelim, 4-5 yıl tümüyle kaynaklarımızı güçlendirme için oraya aktarsak bile yetmiyor” dedi. 

İBB’NİN 5 YILLIK 
BÜTÇESİ KADAR!

“Bir siyasetçinin başına gelebilecek
en kötü şeylerden biri, sorumluluk
taşıdığı toplumla olan güven ilişki-
sini kaybetmesidir” diyen İma-
moğlu, “Hiçbir yöneticiye, hiçbir
siyasiye Allah böyle bir şey yaşat-
masın. O nedenle, gerçek bir yöne-
ticiyseniz, ahlaklı, namuslu bir
yöneticiyseniz, kaygı gidermek
adına hiçbir zaman gerçekleri eğip
bükemezsiniz. Onun için biz, ger-
çekleri eğip bükmedik, gizlemedik
ve asla bunu yapmayacağız.
Durum neyse onu paylaşacağız ki,
çözümleri de birlikte üretebilelim.
Ama kimsenin toplumumuzun
içinde bulunduğu koşullardan, kötü
niyetli ve sorumsuz bir biçimde ya-
rarlanmasına da izin vermedik, ver-
meyeceğiz” şeklinde konuştu.
Kentleri, bilimin ışığında, deprem-
lere ve afetlere dayanıklı hale getir-
menin de yönetici sorumluluğu
olduğuna dikkat çeken İmamoğlu,
“Daha dün, bir sel oldu ve Şanlıur-
fa'da insanlarımızı, daha yeni yapıl-
mış bir altyapı mekanizması
yüzünden, kaybetmek zorunda kal-
dık. Bazen evet afette imkansızı ba-
şaramayabilirsiniz. Ama göz göre
göre canları kaybettiğiniz zaman,
bu gerçekten yöneticilerin ya da ya-
pımcıların, idarecilerin sorumlulu-
ğudur. Bunun mutlaka takipçisi
olunmalıdır. Merkezi idaresiyle,
yerel yönetimiyle, bütün kamu yö-
neticileriyle, bilimin çizdiği yolda
birlikte yol yürürsek, yaşanan hiçbir
şeyi yaşamayız. Bunu başarabil-
mek için ne gerekiyorsa, yapacağız.
Ne tür bedel ödenmesi gerekiyorsa,
ödeyeceğiz. Kimleri ikna etmemiz
gerekiyorsa, ikna edeceğiz. Kim-
lerle mücadele etmemiz gereki-
yorsa, göreceksiniz gözümüzü
kırpmadan onlarla mücadele ede-
ceğiz” dedi. 

GERÇEKLERi

EGiP
BÜKMEDiK

İstanbul 4 yıl kaybetti!
Çevre Bakanlığı ve TOKİ eliyle hayata geçirilen "İlk Evim" projesi kapsamında Tuzla'da yapılacak 20 bin
920 konutun kura çekimlerine başlandı. Burada konuşan Şadi Yazıcı, siyaset yapan birçok kişinin
muhalefet adına dönüşüme karşı çıktığını belirtti. Ekrem İmamoğlu'nun çalıştay üzerine çalıştay yaptığını
belirten Yazıcı, “Eyleme dönüşmeyen bu toplantılar İstanbul'umuza maalesef 4 yıl kaybettirdi” dedi

"İlK Evim, İlk İş Yerim" proje-
sinde, konut ve arsalar için 7
Kasım 2022'de Ardahan ve

Şırnak'la başlayan, Kahramanmaraş mer-
kezli depremler nedeniyle ara verilen kura
çekimlerine İstanbul ile devam ediliyor. İs-
tanbul'daki "İlk Evim" projesi kapsamında
ilk kura çekimi Tuzla Belediyesinin ev sa-
hipliğinde Tuzla Marina'da düzenlendi.
Kura çekimi, saygı duruşunda bulunul-
ması, İstiklal Marşı'nın okunması ve
TOKİ tarafından hazırlanan kısa film
gösterisiyle başladı. Programın açılışında
bir konuşma yapan Tuzla Belediye Baş-
kanı Şadi Yazıcı, ilk evi için yolu açılan
herkesi tebrik ederek, bunun Cumhuriyet
tarihinin en büyük konut projesi oldu-
ğunu kaydetti. Yazıcı, Cumhurbaşkanı

Recep Tayyip Erdoğan'ın, göreve geldiği
günden itibaren sağlam evler ve sağlam
şehirler için gayret gösterdiğini vurguladı.
Deprem ve sonrasındaki kentsel dönüşü-
mün siyaset üstü değerlendirilmesi gerek-
tiğinin altını çizen Yazıcı, siyaset yapan
birçok kişinin muhalefet adına, bazen
meclis üyeleri, şehir plancıları, mühendis
ve mimar odaları, bazen de İstanbul Bü-
yükşehir Belediyesindeki bazı kurumsal
yapılar içindeki kişi ve kurumların bütün
kentsel dönüşüm projelerine çelme taktı-
ğını söyledi.

4 yıl kaybettirdi

Projeleri engellemeye çalışanları insafa ve
vicdana davet ettiğini dile getiren Yazıcı,
“Kentsel dönüşüm çalışmalarının önün-

den lütfen çekilin. Kentsel dönüşüm pro-
jelerini, rantsal dönüşüm diye sulandır-
manın hiçbir anlamı olmadığını herkes
çıplak bir gerçek olarak gördü. Kimseyi
telafisi olmayan hayat faturasıyla yüzleş-
tirmeyelim. İstanbul Büyükşehir Belediye
Başkanından istirham ediyorum; bir yap-
sat firmasına dönüştürdüğünüz, 1995'te
Sayın Cumhurbaşkanımızın kurmuş ol-
duğu KİPTAŞ firmasını lütfen asli fonksi-
yonuna döndürün. Sayın Başkan çalıştay
üstüne çalıştay yapılıyor. Toplantı üstüne
toplantı yaptı. Tuzla'da biliyorum ki bir
dairenin dahi dönüşümü yapılmadı, ey-
leme dönüşmeyen bu toplantıları İstan-
bul'umuza maalesef 4 yıl kaybettirdi.
Sayın İstanbul Büyükşehir Belediye Baş-
kanının gerçek anlamda kentsel dönüşüm
için işine odaklanmasını istirham ediyo-
rum” dedi. 

475 bin 330 başvuru 

Konuşmanın ardından proje kapsamında
ilçede inşa edilecek 20 bin 920 konut için
hak sahiplerini belirleyecek kura çekimine
geçildi. Toplamda 475 bin 330 başvuru-
nun yapıldığı kurada, konutlardan 1046'sı
şehit ve gazi yakını, 1046'sı engelli, 4 bin
184'ü emekli, 4 bin 184'ü genç ve 10 bin
460'ı diğer başvurular için ayrıldı. Kurada
1046 kontenjan yedek olarak belirlendi.
İlk kategoride yer alan şehit ve gazi yakın-
ları için ayrılan 1046 konuta 381 başvuru
geldiği için hepsi hak sahibi olarak açık-
landı. Daha sonra diğer kategorilerin kura
çekimine devam edildi. Tuzla'daki konut-
lar için kura çekiminin 29 Mart'a kadar
süreceği öğrenildi.  AA

Denize sıfır yapı çok akılcı değil!
Bahçelievler Belediyesi Kongre Merkezi’nde ‘Deprem Paneli’ düzenlendi. Panelde konuşan Prof. Dr.
Şükrü Ersoy, “Kıyılarda mekânsal planlamanın yapılması gerekiyor Marmara kıyılarının mekânsal
açıdan yeniden planlanması gerekir. Denize sıfır yapı yapmak, çok akılcı bir olay değil” dedi

Kahramanmaraş merkezli büyük dep-
remin ardından olası İstanbul depremine
önlemli olmak amacıyla Bahçelievler Bele-

diyesi, ‘Deprem Paneli’ düzenledi. 15 Mart’ta gerçek-
leşip herkese açık olan panelde; Teknik Üniversitesi,
İnşaat Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Şükrü Ersoy ‘İstan-
bul’un Deprem ve Tsunami Riski: Etki Alanları’, Afet
Uzmanı Öğr. Gör. Elif Demirbaş ‘Afet yönetimi: Afet-
lerde ilk 72 Saatin Önemi’, Kentsel Dönüşüm Mü-
dürü Alper Nevruz da ‘Güvenli Gelecek için Kentsel
Dönüşüm’ konularını ele alarak panele gelenleri bilin-
çlendirmeyi amaçladı.

Hatay rahatladı

Kahramanmaraş merkezli büyük deprem hak-
kında konuşan Prof. Dr. Ersoy, “1999 depremi-
nin ardından 24 yıl geçti. O zamanlar ‘bundan
sonrası milat’ demiştik. Türkiye’deki bu durumu
düzelttik mi, hayır düzeltmedik. Bu büyük dep-
remde de bazı önlemler alındaydı can kayıpları-
mızın belli kesimini kurtarabilirdik. 20 yıldır
Hatay için büyük yıkımlar olacağını söylerdim.
Söylediğim yerlerin hepsi yıkıldı. Gitmeden ne-
rede ne olacağını biliyordum” dedi. Prof. Dr.

Ersoy, “Hatay’ın içinde 7 den büyük deprem en az 50
yıl içinde görülmez. Orası rahatladı. Türkiye kuşa-
ğında depremler milyonlarca sene sürecek. Ama
Güney ve Kuzeyimizdeki ülkelerde öyle bir durum
yok. Yaşanan bu büyük depremin artçıları ise bölgede
kendini 1-1,5 yıl gösterecek. Hatta şiddeti 6'ya çıkabi-
lir. Bu yüzden hasarlı binalara o bölgede kesinlikle gi-
rilmemelidir. Türkiye’nin 92 den bu yana deprem
tehlikesi 3,5, 4 kat arttı. Türkiye’de deprem açısından
denetimin ve belediyelerin teknik anlamda güçlendiril-
meye ihtiyacı var. Türkiye’nin yüzde 100’ü deprem
bölgesidir. Etkilenmeyecek hiçbir yeri, şehri yoktur”
şeklinde konuştu.
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A vrupa ülkelerinin Ukrayna’ya
Leopard 2 tanklarını tedarik
etme kararı sonrası Ukrayna

ordusundan tank mürettebatları, eği-
tim için birçok ülkeye gitti. İspanya
Savunma Bakanlığı, 10 tankçı ekibin
eğitiminin bu hafta içinde tamamla-
nacağını duyurdu. Bakanlıktan yapı-
lan açıklamada, “Leopard 2 A4
muharebe tanklarının mürettebatı ve
ikinci kademe bakım personelinin
eğitimleri bu hafta sona eriyor. Bu
grup, Zaragoza'daki Toledo Eğitim
Koordinasyon Merkezi (TTCC) ta-
rafından verilen özel eğitim kurslarını

tamamlayan ilk Ukraynalı gruptur”
denildi.

Askerler 16 Şubat'ta geldi

Açıklamada, Leopard 2 tankları ko-
nusunda uzlaşı sağlanmasının ardın-
dan, 16 Şubat’ta ilk Ukraynalı
grubun eğitim için ülkeye geldiği bil-
dirildi. Eğitimin 4 hafta sürdüğü, eği-
tim alan mürettebatın tankın
kullanımı ve bakımının nasıl yapıldı-
ğını öğrendiği aktarıldı. İspanya, Uk-
rayna’ya 6 adet Leopard 2 A4 tipi
tank yollayacak. İngiltere Savunma
Bakanlığı, Şubat ayında yaptığı açık-

lamada Ukraynalı mürettebatın
Challenger 2 tankları için eğitiminin
sürdüğünü duyurmuştu. İngiltere Sa-
vunma Bakanı Ben Wallace, eğitim
alan askerleri ziyareti kapsamında
yaptığı açıklamada, “İngiliz Challen-
ger 2 tankları konusunda eğitim alan
Ukraynalı askerlerle tanışmak ilham
verici. Ülkelerinin kurtuluşu için ba-
şarılı olma kararlılıkları Rusya'ya
güçlü bir mesaj gönderiyor. Ukrayna-
lılar savaşmaya devam edecek. Uk-
rayna'yı desteklemek için gerekenleri
sağlamaya devam edeceğiz” demişti.
HABER MERKEZİ
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Cumhuriyetçi Parti Senatörü DeSan-
tis, ABD merkezli Fox News Sunu-
cusu Tucker Carlson’a yaptığı yazılı

açıklamada Rusya-Ukrayna savaşını değerlen-
dirdi. DeSantis, ABD’nin çok sayıda ulusal çıkarı
olduğunu ifade ederek, “ABD'nin sınırlarımızı gü-
vence altına almak, ordumuzdaki hazırlık krizini
çözmek, enerji güvenliğini, bağımsızlığını sağla-
mak ve Çin Komünist Partisinin ekonomik, kültü-
rel ve askeri gücünü kontrol etmek gibi birçok
hayati ulusal çıkarı varken, Ukrayna ile Rusya
arasındaki toprak anlaşmazlığı bunlardan biri
değil. Biden yönetiminin, herhangi bir tanımlan-
mış hedef veya hesap verebilirlik olmaksızın, bu

çatışmayı ‘ne kadar sürerse sürsün’ diyerek
‘açık çek’ ile finanse etmesi, dikkatlerimizi ülke-
mizin en acil zorluklarından uzaklaştırıyor” dedi.

ABD'nin savaşa girme riski

Amacın barış olması gerektiğini, ancak Ukrayna
sınırı ötesinde saldırılar yapılmasına olanak sağ-
layabilecek silahların verilmemesi gerektiğini
belirten DeSantis, “Hiç kuşkusuz amaç barış ol-
malıdır. ABD, Amerikan birliklerinin konuşlandı-
rılmasını gerektirebilecek veya Ukrayna'nın
sınırlarının ötesinde saldırı operasyonlarına gir-
mesini sağlayacak yardım sağlamamalıdır. Bu
nedenle F-16'lar ve uzun menzilli füzeler masa-

dan kaldırılmalıdır. Bu hamleler, ABD'yi açık bir
şekilde çatışmanın içine çekme ve bizi dünyanın
en büyük iki nükleer gücü arasında bir sıcak sa-
vaşa daha da yakınlaştırma riskini taşır. Bu risk
kabul edilemez” ifadelerini kullandı.

Dikkatleri Çin'e çekti

DeSantis, ABD’nin uyguladığı politikanın,
Rusya’yı Çin’e daha da yakınlaştırdığını belirte-
rek, “Biden yönetiminin politikaları, Rusya'yı Çin
ile fiili bir ittifaka sürükledi. Çin ambargoya uy-
madığı ve uymayacağı için Rusya dış gelirlerini
artırmış, Çin ise daha ucuz akaryakıttan yarar-
lanmıştır” dedi. DHA
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Hastane çalışanları

grev yaptı!
Almanya’da hastanelerdeki kamu
çalışanları, ücretlerinin artırılması
talebiyle iş bırakma eylemini sürdürdü

HastanelerdeKi Verdi Sendikası'na bağlı kamu
çalışanları, işverenlerle ücretlerinin artırılmasına yö-
nelik toplu sözleşme görüşmelerinde anlaşmaya

varılamaması nedeniyle Almanya’nın birçok eyaletinde bugün
de "uyarı grevine" devam etti. Başkent Berlin’de Charite, Vivan-
tes ve Yahudi hastanelerinde greve giden yüzlerce personel,
Wedding semtinde bulunan Vivantes şirketinin yönetim binası-
nın önünde toplandı. Üzerinde taleplerin yazılı olduğu döviz
ve panklartlar taşıyan çalışanlar daha sonra Yahudi Hasta-
nesi’ne yürüdü. Gösteri sırasında bir konuşma yapan Verdi
Sendikası yönetiminden Sylvia Bühler, ülkede fiyatların çok
fazla artmasından dolayı sağlık alanındaki çalışanların daha
fazla paraya ihtiyaç duyduğunu belirtti.

13 bin kişi katıldı 

Bühler, geliri az olanlar için bu fiyat artışlarının daha da kötü
bir durum olduğunu, bundan dolayı ülkedeki bu mali krizde
yüzde 10,5 veya en az 500 avro ücret artışı talep ettiklerini an-
lattı. Talepler konusunda ciddi olduklarını aktaran Bühler, dün
ülke genelinde 13 bin kişinin greve katıldığını, bu sayının bugün
daha fazla olduğunu kaydetti. Berlin’in yanı sıra Hamburg,
Bavyera, Schleswig-Holstein, Kuzey Ren Vestfalya, Aşağı Sak-
sonya ve Hessen eyaletlerinde de hastane çalışanlarının greve
katıldığı aktarıldı. Verdi Sendikasının çağrısıyla hastane çalı-
şanları dün 2 günlük greve başlamıştı. Kamu şirketlerinde 2,5
milyon çalışan için yüzde 10,5 veya en az 500 avro ücret artışı
talep eden Verdi Sendikası, 27-29 Mart'ta yapılacak toplu söz-
leşme görüşmeleri öncesinde yapılan bu uyarı grevleriyle işve-
renler üzerine baskıyı artırmayı hedefliyor. İşverenler
görüşmelerde 2 yıl için toplam yüzde 5 oranında ücret artışı
teklif etmişti. AA

ABD’nin Florida eyaleti Senatörü Ron DeSantis, ABD’nin birçok ulusal çıkarı
olduğunu vurgulayarak, “Ukrayna ile Rusya arasındaki toprak anlaşmazlığına
daha fazla dahil olmak, ABD'nin hayati ulusal çıkarı değil” dedi
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İspanya tank
eğİtİmİ verdİ

İspanya Savunma 
Bakanlığı, Leopard 2 A4 tipi
tanklar için ülkede bulunan
Ukraynalı askerlerin
eğitiminin bu hafta içinde
sona ereceğini duyurdu

Ukrayna aBD’nin hayati çıkarı DeğilDir

WASHINGTON 
ile ilişkiler kötü!
Kremlin Sözcüsü Dmitriy Peskov, Rusya ile ABD arasındaki ilişkilerin kötü durumda
olduğunu belirterek, "Rusya yapıcı diyaloğu reddetmedi, şimdi de reddetmiyor." dedi

Kremlin Sözcüsü
Dmitriy Peskov,
başkent Mosko-

va’da güncel konulara dair ga-
zetecilere açıklamalarda
bulundu. Putin ile Suriye'deki
rejimin lideri Beşşar Esed'in
bugün başkent Moskova'da
görüşeceklerine dikkati çeken
Peskov, görüşmede ikili ilişkiler,
Suriye meselesi ve Türkiye ile
Suriye arasındaki ilişkilerin ele
alınacağı bilgisini paylaştı. Pes-
kov, ilk başta Rus ve Suriye he-
yetleri arasında müzakerelerin
yapılacağını, sonra da Putin ile
Esed'in yüz yüze görüşeceğini
aktardı.

İHA olayıyla ilgili 
temas olmadı

Karadeniz’de ABD’ye ait MQ-
9 insansız hava aracı (İHA) ile
ilgili olaya değinen Peskov,
Rusya Savunma Bakanlığının
olayla ilgili gerekli açıklamayı
yaptığına, Rusya Devlet Baş-
kanı Vladimir Putin'e de bu ko-
nuda bilgi verildiğine işaret etti.
Peskov, Rusya ile ABD ara-
sında olaya ilişkin en üst sevi-
yede temasların olmadığını
vurgulayarak, "İlişkilerimiz en
düşük noktada, oldukça kötü
durumda bulunuyor. Elbette,

her iki ülke kendi çıkarlarını sa-
vunacak. Ancak, Rusya yapıcı
diyaloğu reddetmedi, şimdi de
reddetmiyor." diye konuştu.

Olay nedir?

ABD Avrupa Kuvvetleri Ko-
mutanlığı (EUCOM), iki Rus
Su-27 uçağının, Karadeniz’de
ABD'ye ait MQ-9 tipi İHA'yı
taciz ettiğini, uçaklardan biri
Rusya Savunma Bakanlığı ise
ABD’ye ait MQ-9 İHA'nın Uk-
rayna’daki "özel askeri operas-
yon" nedeniyle uluslararası
standartlara uygun olarak tüm
hava sahası kullanıcılarına bil-
dirilen geçici durum alanını
ihlal ettiğini açıklamıştı.nin
çarptığı MQ-9’un uluslararası
sulara düştüğünü dün duyur-
muştu. AA
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B ir kamu kurumunda
memur olarak çalışan
Dursun, Balkan göçmeni

bir ailenin üyesi olduğu için
böyle bir eser yazmayı arzu etti-
ğini söyledi. Dursun, yazmaya
2016'da başladığını belirterek,
"Bizim o topraklara yaptığımız
seyahatler, oradan gelen akraba-
larımızı ağırlamamız, düğünleri-
miz, adetlerimiz, kutlamalarımız,
törenlerimiz, benim bu kitabı
yazmamdaki altyapıyı oluşturan
en temel faktörler oldu." dedi.
Balkan edebiyatına olan ilgisinin
Balkanlar'da yayımlanan süreli
yayınlarla başladığını aktaran
Dursun, şunları kaydetti: "Bazı
yazılarım Kosova'daki Türkçem
ve Makedonya'daki Köprü dergi-
sinde yayınlandı. Diğer Balkan
ülkelerindeki süreli yayınları ince-
lediğimde, yazılı kaynak bulun-
madığından okullarda ders
verilirken kullanıldıklarını gör-
düm. Bizim burada okuyup da
bir kenara ayırdığımız küçük say-
falı dergilerin, kaynak bulunma-

dığı için ilkokul öğrencilerine ders
kitabı olarak okutulduğunu gö-
rünce okumamı genişlettim.
Nobel Ödüllü yazar İvo Andriç,
yüksek lisans tezinde Osmanlı hi-
mayesindeki Bosna'da kültürel
yaşamı ele almıştı. Onu okuyup
notlar aldım ve o notlardan yazı-
lar çıktı. Oradan elde ettiğim bil-
gilerle ve birikimle bu kitaplarda
Balkan coğrafyasının nasıl yer al-
dığını incelemeye çalıştım."

Balkanları anlatıyor

Necla Dursun, son 100 yılda en
etkili edebi türlerden birinin
roman olduğuna dikkati çekerek,
"Romanlar, TV'lere uyarlanan di-
zilere, filmlere kadar özellikle ço-
cukların ve gençlerin kendini
bulduğu, bütün disiplinlerle bağ-
lantılı bir tür olarak karşımıza çı-
kıyor. Balkanlar'da roman
denilince her coğrafya kendi ya-
şantısını anlattığından oradaki
yaşantı neyi getirmişse roman-
larda onu görüyoruz. Daha çok
savaşlar, göç, hüzünler ve gelecek

kaygısının yaşandığı dönemler-
den romanları okuyoruz." ifade-
lerini kullandı. Eserde Sırp yazar
İvo Andriç ile Kuzey Makedon-
yalı yazar Kim Mehmeti'nin dört
kitabını incelediğini belirten Dur-
sun, iki farklı yazarın Balkanları
nasıl anlattığını göstermeyi
amaçladığını dile getirdi.

Balkan dillerine çevrilmeli

Dursun, Türk edebiyatı ile Bal-
kan edebiyatının etkileşiminin
yoğun olmadığına işaret ederek,
sözlerini şöyle sürdürdü: "Çok az
sayıda yazarın kitabı Türkçeye
çevrilmiş durumda. Mesela Ma-
kedon ve Türk yörük yazarları-
mızdan İlhami Emin'in çok az
sayıda kitabı Türkçeye çevrilmiş
durumda. Kim Mehmeti'nin iki
kitabı çevrildi. İsmail Kadare'nin
bazı kitapları çevrilmiş, daha çev-
rilmeyi bekleyenler var. İvo An-
driç'in yüksek lisans tezinin
Türkçeye çevrilmiş olmasını çok
isterdim. Ben kendi kitabımın da
Sırpçaya, Makedoncaya, Arna-

vutçaya, Boşnakçaya, Bulgar-
caya, Yunancaya çevrilmesini is-
tiyorum."

Kökleri Türkiye'de!

Balkan coğrafyasını, "Kökü Türki-
ye'de kalmış bir ağacın meyveleri-
nin düştüğü topraklar" olarak
tanımlayan Dursun, Balkanların
Türkiye için önemine değinerek,
"Yahya Kemal Beyatlı'nın geldiği
Üsküp, kaybolan bir şehir değil.
Türk çarşısına gittiğinizde Türkçe
konuşulduğunu görüyorsunuz.
Türk kahvesi, şerbeti, simidi, poğa-
çası her şeyin aynı olduğunu görü-
yorsunuz. Yeme-içme kültüründen
giyime ve misafir ağırlamaya kadar
kendinizi Türkiye'de hissediyorsu-
nuz." diye konuştu. Necla Dursun,
Balkanlar'daki yazarların Türki-
ye'deki faaliyetleri takip ettiklerini
ve etkinliklere katıldıklarını vurgu-
layarak, sonraki eserlerinde, Türki-
ye'deki semtlerle Balkanlar'daki
semtleri karşılaştırarak, şehirlerin
sanatçılara nasıl ilham verdiğini
anlatmak istediğini aktardı. AA
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yazar necla dursun, Balkan edebiyatı üzerinden Balkan coğrafyasını
ele aldığı eseri Roman ve Coğrafya'nın ortaya çıkış sürecini anlattı

7'nci Vedat Günyol De-
neme Ödül sonuçları,
yürütme kurulu tarafın-

dan yapılan basın açıklaması ile
Kartal’da duyuruldu. Kartal Bele-
diyesi, Türkiye Yazarlar Sendikası,
Türkiye Pen Yazarlar Derneğ,
cumhuriyet gazetesi, Kırmızı Kedi
Yayınevi ve istanbul Atatürk Lisesi
Mezunları Vakfı'ndan jüri üyeleri
ödül alan denemeleri tek tek
açıkladı. Açıklamalar kapsamında
deprem felaketinden etkilenen
vatandaşlara sabır dileyen jüri
üyeleri 7’ncisi düzenlenen Vedat
Günyol Deneme Ödülleri’nin on-
lara adandığını belirtti. Vedat
Günyol Deneme Ödülü Seçici Ku-
rulu ise Adem Uçar, Adnan Özyal-
çıner, Arif Kızılyalın, celal Ülgen,
Hakan Unutmaz, Halil ibrahim
Özcan, Hürriyet Yaşar, Hüseyin
Köse, Mazlum Çetinkaya, Rengin

cemiloğlu, Tahir Şilkan, Uğur Kõk-
den isimlerinden oluştu. Kurul
yaptığı açıklamada, olgun kıvrak
bir Türkçe ile her biri bir sözcük
üzerine yazılmış kısacık deneme-
leriyle, sevdiği sözcüklere sanki
borcunu öderken, okurunu da o
sözcükleri kendisindeki çağrışım-
ları arasında, deneme dilinde ke-
yifli gezintilere çıkardığı için 7’nci
Vedat Günyol Deneme Ödülü'ne
‘Yayan Yapıldak’ isimli deneme ki-
tabıyla Haydar Ergülen’i uygun
gördüğünü dile getirdi.

Özel ödül iki yazara gitti

Kurulun değerlendirmesi kapsa-
mında iki deneme yazarının eşit
oy alması üzerine Seçici Kurul
Özel Ödül’ünün iki deneme yaza-
rına da verilmesi ve ödülün pay-
laştırılmasına karar verildiği
belirtildi. Kendine özgü bir dingin-

lik retoriği ve tevazu etiği geliştir-
diği denemelerinde, öncelikle
sonu gelmez bir kakofoniye kur-
ban gitmiş kendi iç sesimizi, ar-
dından toplumsal dünyanın diğer
üyelerinin insanlar için gitgide si-
likleşen ve parçalı bulutlu bir gö-
rünüme ulaşan varoluşunu
derinden hissettirip belgeldiği için
deneme yazarı Tuğçe Isıyel ‘Par-
çalı Bulutlu’ adlı eseriyle bu ödüle
layık görüldü. Özgür Taburoğlu da
‘Anlatı Desenleri’ isimli dört cilttik
kitabıyla; Yazı eylemindeki oyun-
ları, varlığa eşlik eden kahraman-
ları; ışık, zemin, hayvan
üçgeninde dirim belirtilerini ve bi-
linç akışındaki kesintileri olumsuz
eleştiri diliyle değil de yaşamın
içinden olgu ve örneklerle akıcı,
sade, didaktik bir şekilde" işlediği
için ödülü paylaşan bir diğer isim
oldu. DHA

Yasmin Erbil'in
aşk pozu
Yasmin Erbil, sevgilisi Yiğit Poyraz
ile birlikte çekilen fotoğrafını sosyal
medya hesabından kalp emojisiyle
paylaşarak mutluluklarını sergiledi

MEHMET Ali
Erbil ile Nergis
Kumbasar'ın

kızı Yasmin Erbil, Yiğit
Poyraz ile aşk yaşadığını
geçtiğimiz günlerde sosyal
medya hesabından yaptığı
paylaşımla ilan etmişti.
Doğum gününde de sev-
gilisiyle fotoğraflarını ya-
yınlayan Erbil, Poyraz ile
öpüştüğü anları da pay-

laşmıştı.Sosyal medyayı
aktif kullanan isimler ara-
sında yer alan Yasmin
Erbil ile sevgilisinden yeni
fotoğraf geldi. Erbil, bu
fotoğrafı kalp emojisi ekle-
yerek takipçileriyle pay-
laştı. Daha önce
sevgilisinden bir istekte
bulunan Yasmin Erbil,
"Saçını kes artık" demişti.
HABER MERKEZİ

KARTAL Belediyesi, mart ayı
kültür ve sanat programı kap-
samında sanatçı Ersan Gö-

ren’in ince işçiliğinden oluşan Ahşap El
Sanatları Sergisi'ne ev sahipliği yapıyor.

17 Mart Cuma gününe kadar açık olacak
sergi, Kartal Belediyesi ana hizmet binası
fuaye alanında ziyaret edilebilir.  Ahşap
El Sanatları Sergisi, 200’e yakın eserden
oluşuyor. Sanatçının yoğun ve titiz çalış-

malarıyla ortaya çıkan eserlerin yapı-
mında birden fazla teknik göze çarpıyor.
Sergide, Osmanlı ve Selçuklu dönemle-
rine ait dekor amaçlı süslemelerden, Gazi
Mustafa Kemal Atatürk temalı eserlere

kadar çok sayıda çalışma yer alıyor.Ahşap
gravür (ahşap yakma), naht sanatı (kağıt
rölyef) ve filografi (tel ve çivinin aşkı) gibi
değişik yöntemlerle yapılan eserler ise zi-
yaretçilerin beğenisini topladı. DHA

Kartal’da ahşap el sanatları sergisi açıldı

Balkan edeBiyatina 

bir baKiS!

Bir Balkan esintisi
Yazılarını "Bir Balkan Esintisi" başlığıyla
"www.necladursun.com" internet adre-
sinde yayınlandığını ifade eden Dursun,
Balkan coğrafyasını merak eden herke-
sin gidip görmesini tavsiye ederek,
"Adında bal ve kan var. Oradan gelen

ritimlerde de aynısı var. Müzikler bal
gibi dokuz sekizlik ama sözlerde hep
kan var." ifadelerini kullandı. Dursun'un
"Roman ve Coğrafya" adlı eseri, Meta-
morfoz Yayıncılık tarafından okuyucu-
nun beğenisine sunuldu.

Kartal Belediyesi, Türkiye Yazarlar Sendikası, Türkiye Pen Yazarlar Derneği, Cumhuriyet
gazetesi, Kırmızı Kedi Yayınevi ve İstanbul Atatürk Lisesi Mezunları Vakfı tarafından bu
yıl 7'ncisi düzenlenen Vedat Günyol Deneme Ödülleri’nin sahipleri belli oldu

Kartal ödül dağıttı

Ayrılık yok mutluluk var
Geçtiğimiz aylarda

aldatma iddialarıyla
gündeme gelen ve

ardından üçüncü
çocuklarını

kucaklarına alan
Behati Prinsloo ve

Adam Levine, aylar
sonra ilk kez Vanity

Fair Oscar Par-
tisi'nde yan yana

görüntülendi

'MAROON 5' adlı grubun
solisti Adam Levine'in,
geçtiğimiz aylarda eşi Na-

mibyalı manken Behati Prinsloo'yu
sosyal medya fenomeni Sumner
Stroh ile aldattığı ileri sürülmüştü.
İhanet iddialarının ardından açıkla-
mada bulunan ünlü şarkıcı, "Sorum-
luluğu alıyorum, bir daha
yapmayacağım" demişti. Çocukla-
rıyla ilgili çok paylaşım yapmamaya
ve özel hayatlarını gizli tutmaya çalı-
şan Behati Prinsloo ile Adam Levine,
iki ay önce de üçüncü bebeklerine ka-
vuşmuştu.  Tüm bunların ardından
Behati Prinsloo ile Adam Levine, bu
yıl 95'incisi düzenlenen Oscar Ödül
Töreni sonrası düzenlenen Vanity

Fair partisinde görüntülendi. 

İhanet iddiası

Öte yandan Behati Prinsloo, üçüncü
bebeğine hamileyken Adam Levine'in,
eşini aldattığı iddiaları ortaya atılmıştı.
Sosyal medya fenomeni Sumner
Stroh, paylaştığı videoda Levine'in,
kendisine Instagram üzerinden mesaj
attığını ve o zamandan bu yana da ka-
palı kapılar ardında bir ilişkileri oldu-
ğunu ileri sürmüştü. Adam Levine'nin
Sumner Stroh'a sosyal medya üzerin-
den gönderdiği mesajda "Bir bebekleri-
nin dünyaya geleceğini" belirtip “Erkek
olursa Sumner adını vermek istiyorum.
Senin için sorun mu?” diye sorduğunu
ileri sürmüştü. HABER MERKEZİ
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D ursun Özbek, Ali Sami Yen Spor
Kompleksi Nef Stadyumu Özhan
Canaydın Konferans Salonu'nda

gerçekleştiren divan kurulu toplantısında
açıklamalarda bulundu. Sözlerine 6 Şu-
bat'ta Kahramanmaraş merkezli ve 11 ili
etkileyen depremlerle ilgili yürüttükleri yar-
dım çalışmalarıyla ilgili bilgi vererek başla-
yan Özbek, "Ülkemizin yaşadığı deprem
felaketinin üzerinden 40 gün geçti. Milleti-
mizin başı sağ olsun. Hayatını kaybeden-
lere rahmet diliyorum. Ailelerine ve
yakınlarına Allah sabır versin. Yaralılara
acil şifalar diliyorum. Kulübümüz, depre-
min ilk anından itibaren hızlı bir şekilde
aksiyon alıp çalışmalara başladı." dedi.
Kulübün mali durumuna değinen Dursun
Özbek, "Kulübümüz, faaliyetlerinden do-
layı zarar etmeyi sürdürmektedir ama tü-
nelin ucundaki ışığı görüyoruz. Yakında
kulübümüz bu buhranlı süreçten ve yük-
ten kurtulmuş bir şekilde karşınıza çıkara-
cağıma inanıyorum." diye konuştu.

Kulübün geleceği için çalışıyoruz

Sarı-kırmızılı kulübün başkanı, geçen se-
neki seçim döneminde Türkiye Bankalar
Birliği (TBB) anlaşmasından çıkmayı vaat
ettiğini hatırlatarak, şunları kaydetti: "Ge-
ride kalan 9 aylık periyotta Galatasaray'ı
içinde bulunduğu borç sarmalından kur-
tarmanın ne kadar gerekli olduğunu bir
kez daha gördüm. Kulübümüzün üretme
kabiliyetini hızlı bir şekilde geliştirmemiz
gerekiyor. Bunu da faaliyet dışı projeler
üretip, gelirleri artırmak suretiyle sağlaya-
biliriz. TBB anlaşması bu anlamda önü-
müzdeki en büyük engel. Elimizde
Mecidiyeköy olmasaydı ve burada gayri-
menkul geliştirme projesini yapmasaydık,
Florya'da planladığımız adımları atmamız
mümkün değildi. Hedefimiz, TBB anlaş-
masından en uygun zamanda ve kulübü-
müz için en faydalı olacak şekilde çıkmak.
Şu an var olan koşullarda çıkma ama-
cında değiliz. Yani, 'Yarın çıkacağız.' demi-
yorum. Florya projesinden elde
edeceğimiz geliri, bankada en uygun
zaman ve koşullarda sadece bu amaç için
kullanmak için bloke edeceğiz. Bu kulü-
bün geleceğini bu gelirlerle oluşturacağız."
Devam eden projeler hakkında bilgi veren

Özbek, Galatasaray Adası ile ilgili, "Seçim
öncesi verdiğimiz sözlerden en önemlile-
rinden biri Galatasaray Adası'ydı. Ada,
1957 yılında Galatasaray'a kazandırılmış.
Bugüne kadar herhangi bir plan ve imar
çalışması yapılmamış. Her şey akışına bı-
rakılmış ve sonuçta başımıza neler geldi-
ğini herkes biliyor. Önce adayı hizmetinize
kısmen açtık. Eş zamanlı olarak da adanın
imar planları üzerinde çalışmaya başladık.
Yaklaşık 1 hafta sonra ruhsatlı, Galatasa-
ray'a uzun yıllar hizmet edecek bir ko-
numa getireceğiz." değerlendirmesinde
bulundu. Otel olarak başlanan ve son dö-
nemde rezidans olarak satışa sunulan Me-
cidiyeköy projesinin önemine değinen
Dursun Özbek, "Mecidiyeköy, Galatasa-
ray'ın motor projesi. Galatasaray'ın yo-
lunu açacak, uzun yıllara taşıyacak
projelerin anası. Mecidiyeköy projesinde
186 tane rezidans var. Yaklaşık 3 veya 4 ti-
cari alan var. Bu alanlar çok kıymetli. Yap-
tığımız lansman ile projenin yüzde 70'e

yakın kısmını sattık. Mecidiyeköy, çıkış
noktamızın başladığı yer ve yaklaşık 1,5
milyar lira getirisi olabilecek bir proje."
açıklamasını yaptı.

Florya projesi çok hayati

Florya Metin Oktay Tesisleri'nin bulun-
duğu araziyle ilgili beklentilerini dile geti-
ren sarı-kırmızılı kulübün başkanı,
sözlerini şöyle sürdürdü: "Florya'da 20 dö-
nümün üzerinde Galatasaray'ın tapulu ar-
sası vardı. Yaklaşık 20 dönüm uzun
dönem kullanımı Galatasaray'a verilmiş
spor alanı var. Emlak Konut'un 40 dönüm
arazisi vardı. Toplamda 80 dönümün üze-
rinde proje yapma durumundayız. Bunun
60 dönümü imara açık. Diğer 20 dönümü
spor alanı olarak kalacak. Emlak Konut
arsasını 1 milyar 85 milyon lira ve artı
KDV bedeliyle satın aldık. Normalde TBB
anlaşmasına göre böyle bir projeyi yapma
şansınız yok ama giderek projelerimizi an-
lattık. Geçmişte ben de olsam bu anlaş-
mayı imzalardım ama bizim için bir ayak
bağı. Florya projesi çok önemli. Galatasa-
ray'ı uzun yıllara taşıyacak, perspektifini
rahatça dizayn etmesi için çok yardımcı
olacak. En önemlisi TBB borçlarımızı
ödeyeceğiz. Florya projesinin yapılmasıyla
mali bağımsızlığı sağlamış olacağız. Flor-
ya'da 97 bin metrekareye kadar satılabile-
cek alan çıkıyor. Ortaya çıkacak fon,
Galatasaray'ın borcunu ödedikten sonra
25-30 senesini dizayn etme imkanı sağla-
yacak."

Sezon sonuna yetişecek

Özbek, Florya Metin Oktay Tesisleri'nin
taşınacağı Kemerburgaz'daki projenin
önemine vurgu yaparak, "Kemerburgaz'da
yaklaşık 130 dönümlük bir arazi var. Ça-
lışmalarımıza başladık. Bu yıl ağustos-
eylül gibi Florya'daki yerleşkeyi oraya
taşıyacağız. Galatasaray Spor Kulübünün
artık kendisine yakışır tesislere kavuşması
gerek. Florya, bizim ismimize yakışmıyor.
Projeyi hazırlayanlara teşekkür ediyorum.
30-40 sene önce yapıldığında o günün en
gözde tesisiydi ama aradan geçen za-
manda hiçbir gelişme göstermedi. Bugün
Galatasaray Spor Kulübüne yakışır, fut-
bolcuların yeteri kadar antrenman yapa-

cağı sahaların olduğu tesisin inşaatına
başladık. Amacımız, bu sezonun sonuna
kadar yetiştirmek ve Florya'dan taşınmak."
diye konuştu.

2 milyar üzerinde gelir olacak

Galatasaray Kulübü Başkanı, Riva'daki
konut projesinin değer kazandığını vurgu-
layarak, "Riva projesi, yaşanan deprem fe-
laketinden sonra İstanbul'un da böyle bir
tehlikeye maruz kalabilme ihtimali gün-
deme gelince cazip bir hal aldı. Şu anda
Riva'da çok büyük bir talep var. Keşke ol-
masaydı, deprem korkusu yaşamasaydık
ama talepler üst seviyede. Bize ait 135-140
tane villa var. Hasılat paylaşımından so-
rumlu olduğumız için maliyet artışları bizi
ilgilendirmiyor. Kaça satıldığına bağlı ola-
rak 140 villadan kasamıza girecek 2 milyar
liranın üzerinde bir gelirimiz olacak. Za-
mana bağlı olarak bu meblağ yukarılara
tırmanabilir." ifadelerini kullandı. Büyük-
çekmece'deki araziyle ilgili çalışmalar yü-
rüttüklerini dile getiren Özbek, "Basit bir
aritmetik yaptığımızda görüyoruz ki bu
işin altından kalkabiliriz. İhtiyacımız olan
tek şey birbirimizi sevmek ve bu konularda
beraber, tek yumruk olarak hareket etmek."
dedi.

Başkan, yeni projeyi açıkladı

Dursun Özbek, sarı-kırmızılı kulübün Nef
Stadı yanında yapacağı yeni projeyi ilk kez
üyelere duyurdu. Nef Stadı'nın yanında 62
dönümlük arazi kiraladıklarını anlatan
Özbek, "Stadımızın yanında Vadistanbul'a
doğru inen 62 dönümlük bir arazi var. Ga-
latasaray Kulübü olarak bu araziyi Genç-
lik ve Spor Genel Müdürlüğünden 49
yıllığına üst kullanım hakkını almak sure-
tiyle kiralamış bulunuyoruz. İki sene za-
manımız var. Bu proje çalışmalarının 2
sene içinde kamuya sunulması ve ruhsatı-
nın alınması lazım. Bu arsadaki çalışmayı
Galatasaray'a yük getirmeyecek bir finans-
man modeliyle sunmanın hazırlıkları için-
deyiz. Bu proje, tıpkı Kemerburgaz gibi
Galatasaray'ın geleceğinde altın harflerle
yerini alacak. Burada hem amatör spor-
lara hem salon sporlarına hem de yüz-
meye hizmet edecek bir kompleks
yapacağız." şeklinde görüş belirtti. AA

Jordan'ın ayakkabısına rekor bedel
"Jordan Yılı" konseptiyle düzenlenecek müzayedede, ayakkabıların
2 ile 4 milyon dolar arasında rekor bedelle alıcı bulması öngörülüyor
aBD'li efsane basketbolcu Mic-
hael Jordan'ın 1998 Amerikan
Basketbol Ligi (NBA) Finalleri
ikinci maçında giydiği spor ayak-
kabılar, müzayedeye çıkacak. Dün-
yanın en önemli müzayede
şirketlerinden Sotheby tarafından
yapılan açıklamada, Jordan'ın

Chicago Bulls formasını son kez
giymesi ve kariyerindeki 6 şampi-
yonluktan sonuncusuna ulaşması
nedeniyle "Son Dans" adıyla spor
literatürüne geçen sezonda giydiği
söz konusu ayakkabıların, 3-11
Nisan tarihleri arasında satışa çı-
karılacağı belirtildi. Yıldız basket-

bolcunun kariyeri boyunca giydiği
23 numaralı ikonik formasına
atıfta bulunarak "Jordan Yılı" kon-
septiyle düzenlenecek müzaye-
dede, ayakkabıların 2 ile 4 milyon
dolar arasında rekor bedelle alıcı
bulması öngörülüyor. Tahminlerin
gerçekleşmesi halinde, Jordan'ın

ayakkabıları, dünyanın en yüksek
bedelle satılan spor ayakkabısı ola-
cak.Yine Sotheby tarafından geçen
yıl eylül ayında düzenlenen müza-
yedede, Michael Jordan'ın 1998
NBA Finalleri'nde giydiği forma,
10,1 milyon dolarla rekor fiyata
alıcı bulmuştu. AA

Galatasaray Kulübü Başkanı Dursun Özbek, ger-
çekleştirecekleri projelerle sarı-kırmızılı kulübü
mali bağımsızlığa kavuşturarak gelecek 25-30 
yılı dizayn edecek gelir sağlayacaklarını söyledi

Okan Buruk’a
güven tam
Başkan Özbek, futbol takımı teknik
direktörü Okan Buruk'a duydukları
güveni yineledi. Spor Toto Süper
Lig'de sezonun ilk haftalarında
eleştirilere maruz kaldıklarını akta-
ran Dursun Özbek, "Futbol takımı-
mız, Okan Hoca'mızın liderliğinde
planladığımız şekilde hedeflere
doğru hızla ilerliyor. İlk haftalarda
fazlaca eleştirilsek de hocamıza
güvenmekte ne kadar haklı olduğu-
muz ortaya çıktı." şeklinde ko-
nuştu. Özbek, diğer şubelerde de
hedeflerine doğru ilerlediklerini
vurgulayarak, "Sezon sonunda uzun
zamandır ulaşamadığımız başarı-
lara ulaşmış olacağız. Sporcuları-
mıza ve ekiplerimize güveniyoruz."
diyerek sözlerini tamamladı.

Beşiktaş'ın
hedefi Zajc
Süper Lig'de bu sezon beklentileri
karşılayamayan Beşiktaş'ta yeni sezon
çalışmaları tüm hızıyla sürüyor. Transfer
için sürpriz isimleri gündemine alırken
Kartal, Zajc'ın ardından bir başka Fener-
bahçeli yıldızı daha gündemine aldı
Beşiktaş'ta 2023/2024 sezonu için transfer
çalışmaları şimdiden başladı. Siyah Beyazlılar,
yaz transfer döneminde yapacağı hamlelerle
yeni sezonda taraftarına şampiyonluk hediye
etmek istiyor.Devre arası transfer döneminde ta-
kımı 5 transferle güçlendiren Siyah-Beyazlılar,
önümüzdeki sezon için de çalışmalara başladı.
Beşiktaş, İngiltere Premier Lig ekibi Chelsea’nin
formasını giyen Denis Zakaria’yı takibe aldı.
Chelsea’de satın alma opsiyonu bulunan Zaka-
ria, İsviçre Milli Takımı’yla 45 karşılaşmaya
çıkıp 3 gollük performans sergiledi. Deneyimli
oyuncunun Kara Kartal’ın ilgisine nasıl yanıt
vereceği sezon sonunda belli olacak. Chelsea
eğer opsiyonu kullanmazsa Siyah-Beyazlılar’ın
bu transfer için şansı olacak.

Gündeme alındı

Teknik direktör Şenol Güneş'in raporu doğrul-
tusunda çalışmalarına başlayan Kara Kartal,
Fenerbahçeli futbolcu Miha Zajc'ı gündemine
aldı. Beşiktaş sezon sonunda Fenerbahçe ile
olan sözleşmesi bitecek olan Sloven futbolcuyu
kadrosuna katmak için girişimlerine başladı.Öte
yandan Fenerbahçe'nin de Zajc ile yeni söz-
leşme konusunda görüşmelerini sürdürdüğü
kaydedildi. Beşiktaş'ta Miha Zajc transferi için
çalışmalar devam ederken, Siyah Beyazlılar'la il-
gili flaş bir iddia ortaya atıldı.

Pelkas'ı da istiyorlar

Siyah-beyazlıların Miha Zajc dışında bonservisi
Fenerbahçe'de bulunan yıldız ismi transfer
etmek istediği öne sürüldü. Fenerbahçe'nin Hull
City'ye kiraladığı Dimitris Pelkas, İngiliz eki-
binde aradığını bulamadı. Kiralık sözleşmesi
sezon sonunda bitecek olan Dimitris Pelkas
sezon sonuna boşa düşecek. Zira Yunan futbol-
cunun Fenerbahçe'yle olan kontratı da son bu-
luyor. Akşam'ın haberine göre; Dimitris Pelkas
için devrede olan kulüp Beşiktaş. Valerien Isma-
el'in ısrarla istediği ancak sonuçlanmayan trans-
fer 2023-24 sezonu öncesi gerçekleşebilir. Hull
City'de ritmini bulamayan Pelkas, yeni sezonda
şampiyonluk hedefleyen Beşiktaş'a katılıp yeni-
den vitrin yapmaya sıcak bakıyor.

Resmi adımlar atılacak

Dimitris Pelkas transferine dair önümüzdeki
günlerde resmi adımların atılması bekleniyor.
Oyuncunun bonservis maliyetinin olmaması
transferin önünü açıyor. Şenol Güneş'in de
onay verdiği Dimitris Pelkas'ın akıbeti merak ko-
nusu. Bu sezon Hull City ile ligde 17 maça
çıkan Dimitris Pelkas, 2 gol ve 1 asistlik katkı
verdi. HABER MERKEZİ

Hakan
bir

başka!

UEFA Şampiyonlar Ligi'nde
çeyrek finale yükselen
İtalyan takımı Inter'de
forma giyen milli futbolcu
Hakan Çalhanoğlu'nun
performansı İtalyan
basınından da övgü aldı

"Devler Ligi"nin son 16 turunda, Inter'in
ilk maçta 1-0 yendiği Portekiz temsilcisi
Porto ile deplasmanda 0-0 berabere kala-
rak çeyrek finale yükselmesi ve Hakan Çal-
hanoğlu'nun performansı İtalyan
basınında da yankı yarattı. UEFA'nın mü-
sabaka sonunda "maçın en iyi oyuncusu"
ödülüne layık gördüğü Çalhanoğlu'nun
performansı Corriere dello Sport gazete-
sinden de en yüksek notu aldı. Gazete,
Çalhanoğlu'na 7,5 puan vererek Inter takı-

mında en iyi oynayan oyuncu olarak belir-
ledi. Gazetedeki değerlendirmede, Çalha-
noğlu'nun saha içinde tekniğiyle bir
referans noktası olduğunu ve takımı iyi
idare ettiği yer aldı.

Performansıyla dikkat çekti

Çalhanoğlu'nun maç içinde savunmada
kapatılması ya da çoğalmak gereken yerde
bittiğini, Inter'in topu kaptığında ise takımı
hızlıca atağa kaldırmasıyla dikkati çektiği

belirtildi. La Gazzetta dello Sport ise
maçta yaptığı kritik kurtarışlar sebebiyle Inter
kalecisi Onana'ya 8 ile en yüksek puanı verir-
ken, maçın iyileri arasında gösterdiği Çalha-
noğlu'na 6,5 puanı layık gördü. Gazete, milli
futbolcunun takımı savunmadayken basit bir
görev icra etmediğini, sıkıntılı anlarda takı-
mını bulunduğu durumdan çıkarmayı sağla-
yacak karaktere sahip olduğunu ve oyunu
dikey olarak hızlı şekilde başlatma kapasite-
sini ortaya koyduğunu yazdı. AA

GUzel
GUnler
yakın!
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L igde geride kalan 24 müsabakada 19
galibiyet, 3 beraberlik ve 2 yenilgi ya-
şayan sarı-kırmızılı ekip, 60 puan top-

ladı. Galatasaray, 26. haftaya en yakın
takipçisi Fenerbahçe'nin 1 maç fazlasıyla 9
puan önünde lider girdi. Konyaspor ise 24
müsabakada 7 galibiyet, 10 beraberlik ve 7
yenilgi ile 31 puan aldı. Yeşil-beyazlı takım,
26. hafta öncesinde 8. sırada yer buldu. İki
takım arasında ligin ilk yarısında İstanbul'da
yapılan maçı Galatasaray 2-1 kazanmıştı.

Galatasaray'da 3 kritik eksik

Sarı-kırmızılı ekipte 3 önemli futbolcu Ara-
bam.com Konyaspor'a karşı forma giyeme-
yecek. Galatasaray'da
sakatlığı bulunan
Dries Mertens ve
Fredrik Midtsjö ile
sarı kart cezalısı Vic-
tor Nelsson, yarınki
karşılaşmada takım-
larındaki yerini ala-
mayacak. İstanbul
temsilcisinde Kerem
Aktürkoğlu, Barış
Alper Yılmaz ve Ber-
kan Kutlu ise yarın
sarı kart görmeleri
halinde, 27. haftadaki
Adana Demirspor
mücadelesi öncesi ce-
zalı duruma düşecek.

Son 17 resmi
maçı kazandı
Galatasaray, biri hük-
men olmak üzere son
17 resmi maçından
galip ayrıldı. Teknik
direktör Okan Buruk
yönetiminde bileği
bükülemeyen sarı-kır-
mızılı ekip, 23 Ekim
2022'de 2-2 sona
eren Corendon Alan-
yaspor maçından
sonra çıktığı tüm
maçları kazandı.
Ligde üst üste 14 ma-

çını kazanan Galatasaray, Ziraat Türkiye
Kupası'nda da çıktığı 3 mücadeleden galibi-
yetle ayrıldı. Galatasaray, bu süreçteki hük-
men galibiyetini ligin 24. haftasında,
depremler nedeniyle ligden çekilen Gazian-
tep FK'ye karşı aldı. Sarı-kırmızılılar, aldığı
14 galibiyetle Süper Lig'de üst üste en fazla
maç kazanan takım rekorunun yeni sahibi
oldu.

Gol yolları etkili

Galatasaray, Süper Lig'de en çok gol atan 2.
takım olurken, kalesini en iyi savunan ekip
olarak dikkati çekiyor. Ligde 51 gol atan (3'ü
hükmen) sarı-kırmızılı ekip, bu alanda 58

golle zirvede olan Fe-
nerbahçe'nin 7 gol ge-
risinde 2. sırada yer
aldı. Söz konusu mü-
sabakalarda 17 gol
yiyen Galatasaray, lig-
deki 19 takım ara-
sında kalesinde en az
gol gören takım oldu.

Kalesini gole
kapatıyor

Sarı-kırmızılı takım,
ligde deplasmanda
yaptığı son 6 maçı ka-
zanırken kalesinde sa-
dece 1 gol gördü.
Ligde son mağlubiye-
tini 15 Ekim 2022'de
deplasmanda 2-1'lik
skorla Yukatel Kayse-
rispor karşısında ya-
şayan Galatasaray,
sonrasındaki 18 resmi
maçta 17 galibiyet, 1
beraberlik aldı. Kayse-
rispor mücadelesin-
den sonra dış sahada
6 maça çıkan "Cim-
bom" tüm maçlardan
galibiyetle ayrıldı. Söz
konusu süreçte 21 gol
atan Galatasaray, ka-
lesinde sadece 1 gole
izin verdi. AA
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Spor Toto Süper Lig 
lideri Galatasaray, 

26. hafta maçında bu akşam 
deplasmanda Arabam.com
Konyaspor ile karşılaşacak.
MEDAŞ Konya Büyükşehir

Stadyumu'nda yapılacak maç
saat 20.00'de başlayacak

3 PUAN ICIN SAHADA

Galatasaray ile arabam.com konyaspor,
Spor Toto Süper lig'de yarın 44. kez karşı
karşıya gelecek.iki takım arasında geride
kalan 43 maçta sarı-kırmızılılar 31, yeşil-be-
yazlılar 4 galibiyet aldı, taraflar 8 müsaba-
kada ise eşitliği bozamadı. Galatasaray'ın 82
golüne, konya temsilcisi 28 golle karşılık
verdi. Galatasaray, konyaspor ile deplas-
manda yaptığı 21 maçta galibiyet sayıla-
rında 13-4 önde bulunuyor. iki takım,
konya'daki 4 müsabakada ise berabere
kaldı. Sarı-kırmızılı ekip, rakip sahada kon-
yaspor ile oynadığı son 2 maçı kaybetti. Ga-
latasaray'ın deplasmanda bulduğu 31 gole
karşılık, konyaspor sahasında 12 gol ata-
bildi.iki ekip arasında konya'da oynanan 21
maçın 14'ünde konyaspor, 5'inde ise Galata-
saray gol sevinci yaşayamadı. istanbul'da
2007-2008 sezonunda yapılan ve sarı-kırmı-
zılı takımın cezası nedeniyle seyircisiz oyna-
nan maçı Galatasaray 6-0 kazandı. Bu
müsabaka, iki takım arasında lig tarihindeki
en farklı skorlu karşılaşma olarak kayıtlara
geçti. konyaspor ise Galatasaray karşısın-
daki 4 galibiyetinden birini 2-0, ikisini 1-0,
birini de 4-3'lük skorla aldı.

Konyaspor 
44. randevuda

Başakşehir
yurda döndü
Başakşehir
yurda döndü
UEFA Avrupa Konferans Ligi son 16 turu rövanş
maçında sahasında Belçika ekibi Gent'e 4-1 mağlup
olan Medipol Başakşehir Avrupa kupalarına veda etti
Belçika'da 1-1 sona eren maçın
Başakşehir Fatih Terim Stadı'nda
rövanşında Gent, ilk yarıda bulduğu
gollerle adını çeyrek finale yazdırdı.
Medipol Başakşehir'i 4-1 mağlup
eden Gent, 4 golünü 6 dakikada
buldu. karşılaşmanın 31, 32 ve 34.
dakikalarında Gift emmanuel Orban
ile 3 gol bulan Gent, 37. dakikada
da Hugo Cuypers ile 4. golünü attı.
Belçika ekibi Gent'e 4-1 mağlup
olan Medipol Başakşehir, avrupa
kupalarında sahasındaki en ağır
ikinci yenilgisini aldı. Turuncu-laci-
vertli ekip 2019-2020 sezonunda
UeFa avrupa ligi J Grubu'nda Ro-
ma'ya 3-0 mağlup olmuştu. Başak-
şehir, deplasmanda ise Roma'ya
4-0, Paris Saint Germain'e de 5-1
mağlup olarak en ağır yenilgilerini
yaşamıştı.

Avrupa'daki 2. yenilgi

Medipol Başakşehir, teknik direktör
emre Belözoğlu yönetiminde av-
rupa kupalarındaki 14. sınavında
ikinci yenilgisini aldı. Turuncu-laci-
vertliler bu sezon deplasmandaki 2-
1'lik Fiorentina yenilgisinin ardından
ikinci mağlubiyetini Gent karşısında
yaşadı. Başakşehir bu süreçte 8 ga-

libiyet ve 4 de beraberlik aldı.

Adnan Januzaj 
ilk golünü attı

Medipol Başakşehir'in ara transfer
döneminde kadrosuna kattığı adnan
Januzaj, turuncu-lacivertli formayla
ilk golünü Gent'e attı. karşılaşmanın
68. dakikasında Stefano Okaka'nın
yerine oyuna dahil olan Januzaj, 88.
dakikada takımının tek golünü
attı.aa

Belhanda bizim için önemli
SPORToto Süper Lig’de 4’üncü
sırada bulunan Adana Demirs-
por, cumartesi günü oynayacağı
Antalyaspor maçının hazırlıkla-
rını sürdürdü. Antrenman öncesi
açıklamalarda bulunan Adana
Demirspor Teknik Direktörü Vin-
cenzo Montella, son maçlarda
hem beraberlikler hem de mağlu-
biyet aldıklarını hatırlattı. Son 2
maçı değerlendiren Montella,
“Ümraniye’ye karşı son dakikada
istenmedik bir şekilde beraberlik
golü yedik. Trabzonspor’a baktı-
ğınızda 20 dakikadan itibaren 10

kişi kaldık, ona rağmen rakipten
daha fazla şut çektik ama değer-
lendiremedik. Değerlendireme-
yince sonuç ister istemez farklı bir
yöne gitti. Bu bizim seviyemizi
gösteriyor. 10 kişi kalmamıza rağ-
men ligin şampiyonuna karşı
üstün futbol oynuyorsunuz ve
sonrasında skoru elde edemiyor-
sunuz. Bu biraz sevindirebilir
ama aldığımız sonuçtan dolayı
mutlu değiliz” diye konuştu.

Cezasını hayli hayli ödedi

4-1'lik mağlubiyetle sonuçlanan

Trabzonspor karşılaşmasının
22'nci dakikasında rakibine yap-
tığı hareket nedeniyle direkt kır-
mızı kart gören ve kulübün
yönetim kurulu kararına göre 
180 bin euro para cezası verilen
Younes Belhanda’nın durumuna
ilişkin değerlendirmelerde bulu-
nan Montella, “Kendisi de 
biliyor. Çok büyük bir hata yaptı-
ğının farkında ama bunun ceza-
sını ekonomik anlamda hayli
hayli ödedi, hatta bizim beklediği-
mizden daha fazlasını ödedi
dedi.”  DHA

Lider 



salih kaya
SertKAyA lOjiStiK Hizmetleri OtOmOtiv SAnAyi
tic.AnOnim şirKeti yönetim Kurulu bAşKAnı

tOGay çOBan
AK PArti eSenyurt belediye mecliS üyeSi

reCep erOl

ilyas yılmaz 
cHP beyliKdüzü belediye mecliS üyeSi

Bülent tatlısÖz
cAndy bAr şeKerleme yönetim Kurulu bAşKAnı

Özdemir pOlat 
iyi PArti genel idAre Kurulu üyeSi

seyithan izsiz
deltA inşAAt 

yönetim Kurulu bAşKAnı

Veysel karatay
geleceK PArtiSi eSenyurt Kurucu ilçe
bAşKAnı ve genel bAşKAn dAnışmAnı

erOl karapınar
iyi PArti beyliKdüzü ilçe bAşKAnı

Ozan Ceylan
Oc grOuP inşAAt A.ş. 
yönetim Kurulu bAşKAnı

Son şafak, son dua! 
Dönmeyi düşünmediler
bile... Cennet vatanın 

aziz şehitleri, 
ruhunuz şad olsun...

18 Mart Çanakkale Zaferi
Tüm şehitlerimizi minnetle anıyoruz

Gazenfer karakaş
AK PArti mecliS üyeSi gruP bAşKAn veKil

BEYLİKDÜZÜ 
İLÇE BAŞKANLIĞI

17 MART 2023 CUMAwww.gazetedamga.com.tr
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